
Komárom Város Polgármesteri Hivatala
Komárom, Szabadság tér 1. Tel. 541-300.

Szám: /2008.

JEGYZŐKÖNYV

Készült Komárom Város Képviselő-testülete 2008. május hó 29-én megtartott ülésén.

Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
Dr. Szeidl Bernadett aljegyző
a Polgármesteri Hivatal előterjesztések szerint
illetékes munkatársai

Zatykó János polgármester köszönti a Képviselő-testület ülésén megjelenteket.
Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, jelen van 16 fő képviselő. Javaslatot tesz
a napirendi pontokra a meghívóban jelzettek szerint, - az alábbi kiegészítéssel:
Javasolja, hogy a Képviselő-testület
- a „Rendelet-tervezet a lakáshoz jutás támogatására”,
- a Pedagógiai Díjak odaítélése,
- a Döntés a Komáromi Városi Televízió ügyvezető igazgatói tisztsége betöltéséről,
- a Döntés a Saxum Kft. ügyvezető igazgatói tisztségére pályázat kiírása
című előterjesztéseket vegye le napirendről.
Javasolja napirendre venni:
- az Egészségügyi Alapellátási Szolgálat 2008. évi költségvetése módosítása,
- Helyi közforgalmú közlekedés normatív támogatási igénye,
- Ingatlan tulajdonosi vélemény a Széchenyi István Közgazdasági Szakközépiskola
ügyében,
- a Vizák Kft. személyi kérdései,
- a Komáromi Televízió Kht. mérlege és 2008. évi üzleti terve elfogadása,
című előterjesztéseket.

Czita János: A képviselői önálló indítványáról nem szavaztak.

Zatykó János: A képviselő önálló indítványát a Pénzügyi Bizottság elnökének
megküldte azzal, hogy a rendkívüli ülésükön azt tárgyalják meg. Kéri, hogy az önálló
indítványról is tárgyaljon a Képviselő-testület.
Kéri, szavazzanak a napirenddel kapcsolatos módosító javaslatokról.

- A Képviselő-testület a módosító javaslatokat 16 igen szavazattal elfogadja.

Zatykó János: A Képviselő-testület Czita János képviselő úr önálló indítványát
tárgyalni kívánja?

- A Képviselő-testület az önálló indítványt 16 igen szavazattal napirendre veszi.
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Zatykó János: Javasolja zárt ülés keretében tárgyalni:
- Polgármesteri keretből alapítvány támogatása,
- Komárom, Kelemen L. u. 20. I/2. önkormányzati tulajdonban lévő bérlakás
hasznosítása,
- MOL lakótelep közszolgáltatásával kapcsolatos tájékoztatás,
- Döntés a Komáromi Távhő Kft. ügyvezetői tisztsége betöltése,
- Döntés a Komturist-Komárom Kft. ügyvezetői tisztsége betöltése,
- Vizák Kft. személyi kérdései meghatározása
című előterjesztéseket.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Az érintetteknek kell nyilatkoznia, hogy a személyüket
érintő kérdésekben kérik-e zárt ülés tartását.
A Komáromi Távhő Kft. 2007. évi mérlege és 2008. évi üzleti terve jóváhagyása című
előterjesztést is zárt ülésen javasolja tárgyalni.

Dr. Molnár Attila: Az alapítvány támogatásához nem szükséges zárt ülés tartása.
Több közigazgatási hivatal álláspontja, hogy minden személyi ügy zárt ülésen
tárgyalandó. Akkor tarthatnak nyílt ülést, ha az érintett beleegyezik a nyilvános
tárgyalásba.
A felsorolt napirendekről ily módon nem is kell szavazni, mivel a törvény erejénél
fogva ezeket a napirendeket zárt ülés keretében kell tárgyalni. Ha az SZMSZ-t
jóváhagyják, akkor a későbbiekben ezeket a vitákat elkerülhetik.

Zatykó János: A polgármesteri keretből alapítvány támogatása című előterjesztést
személyi kérdés miatt javasolta zárt ülésen tárgyalni.

Dr. Konczer Erik: Mennyiben változtat a dolgon egyes előterjesztéseknél az, hogy a
Képviselő-testület taggyűlésként jár el.

Dr. Szöllősy Ferenc: A gazdasági társaságok személyi kérdései zárt ülésen
tárgyalandók, de ha egy önkormányzati intézmény vezetőjéről lenne szó, akkor a
polgármesternek kell megkérdeznie, hogy az érintett nyílt vagy zárt ülésen kéri
tárgyalni a személyét érintő kérdést.
Az alapítványi támogatás nem feltételez zárt ülést. A 133. számú napirendet viszont
zárt ülésen javasolja megtárgyalni.

Zatykó János: Javasolja, hogy a Képviselő-testület minden gazdasági és személyi
kérdést zárt ülésen tárgyaljon. Zárt ülésen tárgyalják továbbá az alapítvány
támogatásáról szóló előterjesztést.

- A Képviselő-testület a javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja.

Zatykó János: Napirend előtti hozzászólásra kért lehetőséget Dr. Juhászné Dr.
Gordán Ildikó képviselő asszony.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: 2008. május 23-án pénteken, otthonában arra lett
figyelmes, hogy az utcájukat két rendőr a forgalom elől elzárta, mivel tudomásuk
szerint a Magyar Gárda fél ötkor engedélyezett tüntetést tart a l igetben. Mivel az
önkormányzati törvény előírja a képviselő számára a körzetében a tájékozódást,
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kötelezettségének érezte, hogy informálódjon, mi is történik. Alpolgármester asszony
és néhány képviselő hasonlóan fontosnak tartotta  a megjelenést, a tájékozódást a
lakosság érdekében.
Idéz a Magyar Alkotmányból: A Magyar Köztársaság független, demokratikus
jogállam, senkinek sem irányulhat a tevékenysége a hatalom erőszakos
megszerzésére, vagy gyakorlására, birtoklására. A 8. §-ban a Magyar Köztársaság
elismeri az ember sérthetetlen és elidegeníthetetlen alapvető jogait, ezek tiszteletben
tartása, vádelme az állam első rendű kötelesség. Az alapvető jogokat a törvény
határozza meg, azok tartalmát nem korlátozhatja.
Alapvető jog a gyülekezési jog, egészséghez való jog, vélemény nyilvánítási
szabadság.
Az 57. § szerint a Magyar Köztársaságban a bíróság előtt mindenki egyenlő és
mindenkinek joga van ahhoz, hogy ellene emelt bármely vádat független és pártatlan
bíróság igazságos és nyilvános tárgyaláson bírálja el.
57. § (2) A Magyar Köztársaságban senkit sem lehet bűnösnek nyilvánítani és
büntetni mindaddig, amíg a magyar jog ezt nem bizonyítja.
59. § Mindenkit megillet a jó hírnévhez, a magánlakás sérthetetlenségéhez, valamint
a magántitkok és a személyes adatok védelméhez való jog.
Az 1992. évi LXIII. törvény szerint különösen kiemelt személyes adat a faji eredetre,
nemzetiségi és etnikai hovatartozásra, politikai véleményre vagy pártállásra, vallásra
vonatkozó adatok.
A 61. § alapján mindenkinek joga van a szabad vélemény nyilvánításra és arra, hogy
a közérdekű adatokat megismerje.
A 1992. évi LXIII. törvény közérdekű információkhoz való jogot ír le.
A 62. § szerint a Magyar Köztársaság elismeri a békés gyülekezés jogát és
kinyilvánítja annak szabadságát.
A 70/A. § szerint Magyarország biztosítja az országban tartózkodó minden személy
számára az emberi, állampolgári jogokat. Bármely hátrányos megkülönböztetés (faj,
szín, vallás, nyelv, politikai) nélkül minden állampolgár egyenlő.
Nehezményezi és tiltakozik, hogy egyes képviselők (Dr. Mészáros Gyula, Karikó
Balázs, Hegedűs Tamás) a helyi televízió asszisztálásával hátrányosan, nem
tényszerűen, alkotmányellenesen támadott meg képviselőket és sértette meg azok jó
hírnévhez való jogát, személyiségi jogait, tájékozódási jogait. Alapvető jogaiban
sértették meg a pártok és egyének a jobboldali képviselőket és alpolgármester
asszonyt.
Megjegyzi, hogy a Magyar Gárdával szemben nincs Legfelsőbb Bírósági döntés
arról, hogy törvényellenesen működnek, vagy mit tesznek.
Tévedés összemosni bárkit véleményezett szélsőjobboldali eszmékkel, különösen
Komárom város tiszteletben tartott képviselőit, alpolgármesterét.

Dr. Mészáros Gyula: A televízió adásában egyetlen egy pártot, szervezetet, egyetlen
nevet nem említett. Kéri a helyi televíziót, hogy játssza vissza teljes terjedelmében az
általa elmondottakat, melyet szó szerint főszerkesztő úr a televízió előtt felolvasott.
Visszautasítja a megállapítást és kér, mielőtt valamilyen véleményt mond,
tájékozódjon.  Az elmondott véleménye minden egyes szavát vállalja.
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NAPIREND:

1.,  Rendelet-tervezet Komárom Város Képviselő-testülete és Szervei Szervezeti
      és Működési Szabályzata elfogadásáról.

Előadók: Zatykó János polgármester
  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

2.,  Személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások térítési díjáról szóló önkormányzati
rendelet felülvizsgálata.

      Előadó: Zatykó János polgármester
       Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

3.,  Rendelet-tervezet az adósságkezelési szolgáltatás bevezetéséről, valamint javaslat a
szociálisan rászorulók  közszolgáltatási díjterhei önkormányzati támogatási rendszere
kialakítására.

      Előadók: Zatykó János polgármester
         Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

4., A Polgármesteri Hivatal pályázati csoportja beszámolója a 2007. évi munkájáról, a
benyújtott pályázatok eredményeiről, az aktuális pályázati lehetőségekről.
Előadók: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

5., Komáromi Szociális Közalapítvány közhasznúsági jelentése.
     Előadó: Zatykó János polgármester

6., Komáromi Közgyűjteményi Közalapítvány közhasznúsági jelentése.
     Előadó: Számadó Emese kuratórium elnöke

7., Beszámoló a Bozsik József Általános Iskola tevékenységéről.
Előadók: Zatykó János polgármester

                     Potháczky Mária mb. iskolaigazgató

8., Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti  fontosabb
eseményekről, tárgyalásokról, intézkedésekről, az    önkormányzati beruházások
állásáról, az önkormányzat likviditási helyzetéről, az önkormányzati bizottságok
munkájáról, döntéseiről.
Előadó: Zatykó János polgármester

9., Interpellációk.
10., E g y e b e k .
     a/ Intézeti gyógyszertár kialakításának lehetősége a Selye János kórházban.

   Előadó: Zatykó János polgármester

     b/ Idősek Otthona átszervezése.
         Előadó: Zatykó János polgármester

c/ Komáromi TÁVHŐ Kft. 2007. évi mérlege és 2008. évi üzleti terve jóváhagyása.
Előadók: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző Zárt ülés!

d/ SAXUM Kft. 2007. évi mérlege és 2008. évi üzleti terve jóváhagyása.
Előadók: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző Zárt ülés!
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e/ Döntés a Komáromi Távhő Kft. ügyvezetői tisztsége betöltéséről.
    Előadók: Zatykó János polgármester

       Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző Zárt ülés!

f/ Vizák Kft. ügyvezetője megválasztása.
    Előadók: Zatykó János polgármester

       Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző Zárt ülés!

g/ Komturist-Komárom Kft. 2008. évi üzleti terve jóváhagyása.
    Előadók: Zatykó János polgármester

       Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző Zárt ülés!

gy/Komárom Városi Televízió Kht. mérlege és üzleti terve.
    Előadók: Zatykó János polgármester

 Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző Zárt ülés!

h/ Polgármesteri keretből alapítvány támogatása.
    Előadók: Zatykó János polgármester Zárt ülés!

i/ Komárom, Kelemen L. u. 20. I. em. 2. szám alatti önkormányzati tulajdonban
   lévő bérlakás hasznosítása.
    Előadók: Zatykó János polgármester

       Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző Zárt ülés!

j/ Komárom, Fűzfa utcai 1033/2. és 1033/3. hrsz-ú telkek értékesítése.
    Előadók: Zatykó János polgármester

       Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző Zárt ülés!

k/ Az Egressy Béni Alapfokú Művészetoktatási Intézmény alapító okirata módosítása.
Előadó: Zatykó János polgármester

l/ WAHR Kft. kérelme a Komárom, Igmándi Erőd külső védelmi területe használati
   idejének meghosszabbítására.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

ly/ Lólegeltetésre közterület bérbeadása.
Előadók: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

m/ Döntés a Komturist-Komárom Kft. ügyvezetői tisztségének betöltéséről.
Előadó: Zatykó János polgármester

 n/ MOL lakótelep közszolgáltatásával kapcsolatos tájékoztatás.
Előadó: Hornig Rudolfné alpolgármester  (szóbeli előterjesztés!)

ny/ Rendelőintézeti funkciók végleges elhelyezése.
Előadó: Zatykó János polgármester

o/ Beszámoló az óvodai és az általános iskolai beíratások eredményéről.
Előadó: Zatykó János polgármester

p/ Alapítványok támogatási kérelme.
Előadó: Zatykó János polgármester
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     r/ Helyi védelem alatt álló épületek felújítására kiírt 2008. évi pályázat I. forduló.
  Előadók: Zatykó János polgármester

                     Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

s/MÁV Zrt. Tulajdonában, a komáromi gyógyfürdő területén lévő 2 db faház
megvételéhez elővásárlási jog gyakorlójának kijelölése.

         Előadók: Zatykó János polgármester
                      Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

t/ A Hősök tere 1. szám alatti többfunkciós épület felújításához szükséges többletfedezet
biztosítása.

         Előadók: Zatykó János polgármester
                        Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

ty/ A koppánymonostori Fenyves tábor 5 db faházának tetőfelújításához,
hőszigeteléséhez, központi fűtés kiépítéséhez szükséges többletfedezet  biztosítása.
Előadók: Zatykó János polgármester

                        Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

       u/ Pályázat a „Települési önkormányzati szilárd burkolatú belterületi közutak burkolat
felújításának támogatása elnyerésére”.

         Előadók: Zatykó János polgármester
                        Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

       v/ Vezérek parkja kialakítása  és a Jókai liget terének felújítása.
         Előadók: Zatykó János polgármester
                        Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

       w/ Egészségügyi Alapellátási Szolgálat 2008. évi költségvetése eredeti előirányzatának
módosítása.
Előadó: Zatykó János polgármester

  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

        x/ Komárom Selye János Kórház transzformátor cseréjéhez szükséges többletfedezet
biztosítása.
Előadó: Zatykó János polgármester

  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

        y/ Ingatlan tulajdonosi vélemény a Széchenyi István Közgazdasági Szakközépiskola
ügyében.

            Előadó: Zatykó János polgármester
  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

z/ Helyi közforgalmú közlekedés normatív támogatási igénye.
            Előadó: Zatykó János polgármester

  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

zs/ Önálló képviselői indítvány.
Előadó: Czita János önkormányzati képviselő, a Koppánymonostori

 Részönkormányzat elnöke

11. Kérdések, bejelentések.
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1. Napirendi pont: Rendelet-tervezet Komárom Város Képviselő-testülete és
Szervei Szervezeti és Működési Szabályzata elfogadásáról.

Előadó: Zatykó János polgármester
 Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A Képviselő-testület ülése előtt megtartott összbizottsági ülésen
elmondta, hogy a képviselői csoportok között egyezség született.
Állást kell foglalni az alábbiakban:
- az Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottsága hatásköre elfogadása
- a Szervezeti és Működési Szabályzat 12. függeléke elfogadása azzal, hogy
megválasztják közben a MOL lakótelep tanácsnokát
- bizottsági alelnöki funkció elvi meghatározása.

Dr. Molnár Attila: A három kérdésben egyezségre jutottak, ha lehet, akkor már most
döntsenek és a következő ülésen térjenek vissza a Szervezeti és Működési
szabályzat egyéb paragrafusaira.
A MOL lakótelep tanácsnokának Takács József képviselő urat javasolja.

Zatykó János: Az összbizottsági ülésen elhangzott, hogy ebben a kérdésben a titkos
szavazás a szavazógéppel is megoldható.

Sárai János: A Szőnyi Részönkormányzat megalakulásakor döntött arról, hogy az
elnök akadályoztatása esetén ki vegye át szerepét. Ha az összbizottsági ülésen
elhangzottakat figyelembe veszik, akkor az a szabály vonatkozzon a
részönkormányzatokra is? Ha igen, akkor ott új helyettest kell választani.

Zatykó János: Kérdése, a Képviselő-testület a tanácsnok jelölt személyét elfogadja-
e?

- A Képviselő-testület a tanácsnok jelölt személyével 15 igen szavazattal egyetért.

Takács József bejelenti, hogy a szavazásban érintettsége miatt nem vesz részt.

Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület arról, hogy a MOL lakótelep
tanácsnokának Takács József urat megválasztja-e?

- A Képviselő-testület titkos szavazással Takács József képviselő urat a MOL
városrész tanácsnokának 14 igen szavazattal megválasztotta.

Takács József: Megköszöni a Képviselő-testület bizalmát. A Szervezeti és Működési
Szabályzatban felvázolt feladatokat legjobb tudása szerint végzi és képviseli, hogy a
MOL lakótelep is minél hamarabb bekerüljön a város vérkeringésébe.
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113/2008. (V. 29.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület megválasztja Takács József önkormányzati
képviselő urat a MOL városrész tanácsnokának.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

           Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző

2. Napirendi pont: Személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások térítési díjáról
szóló önkormányzati rendelet felülvizsgálata.

Előadó: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést megtárgyalta az Egészségügyi és Szociális, a
Pénzügyi és az Ügyrendi Bizottság. A bizottságok véleményét a kiegészítő anyag
tartalmazza.
A Képviselő-testület 2007. december 20-án a szociális térítési díjakat megállapította
intézményi és személyi térítési díjak meghatározásával. Úgy döntöttek, hogy a
zárszámadást követően a felülvizsgálat megtörténik. Összesen 7 személy részéről
érkezett kifogás, melyeket a hivatal kezelni tudott. A felülvizsgálat során rendelet -
tervezetet kell elfogadni, melyben az intézményi térítési díjak pontosított
meghatározására kerül sor.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Elhangzott a bizottság ülésén, hogy a rendelet 2008.
július 1-től lépjen hatályba. A bizottság a térítési díja megemelését tartotta
szükségesnek, hiszen ezt a törvény is előírja. A szociális otthon emelt szintű részénél
új lakókat ne vegyenek fel.

Zatykó János: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság a rendelet-tervezet 1. §-a
módosítására és a hatálybalépés időpontjára tett javaslatáról kéri a Képviselő-testület
döntését.

- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 16 igen szavazattal elfogadja.

Komárom Város Képviselő-testülete
2008. évi 14, számú (V 30.) önkormányzati
rendelete

- a személyes gondoskodást nyújtó
szociális ellátások térítési díjairól

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.)
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3. Napirendi pont: Rendelet-tervezet az adósságkezelési szolgáltatás
bevezetéséről, valamint javaslat a szociálisan rászorulók
közszolgáltatási díjterhei önkormányzati támogatási rendszere
kialakítására.

Előadó: Zatykó János polgármester
 Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztéssel kapcsolatban nagyon sok egyeztetést végeztek.
Javasolja, hogy a rendelet-tervezetet fejezetenként tárgyalják. Az egyeztetéseken az
1. §-sal kapcsolatban javasolták, hogy 2008. december 31-i után vizsgálják meg az
elvégzett feladat hatékonyságát, majd ezen részre 2009-ben költségvetési fedezetet
biztosítanak.

Csöngei Ildikó – Családvédelmi és Gyermekjóléti Szolgálat vezetője: Ha az
adósságkezelési szolgáltatás beindul, kollégáiknak el kell végeznie az
adósságkezelői tanácsadói tanfolyamot. A december 31. határidő rövidnek tűnik,
hiszen évente egyszer indítanak az országban ilyen tanfolyamot.

Zatykó János: Nagyon sok feltételnek nem felelnek meg a feladat beindításához.
Most elhangzott, hogy nincs megfelelő szakember a feladat elvégzéséhez.

Csöngei Ildikó: A tanfolyam nagy összegbe kerül, ameddig nem volt biztos, hogy a
város a szolgáltatási formát beindítja, addig nem látta értelmét, hogy bárkivel
elvégeztesse a tanfolyamot.

Dr. Konczer Erik: Mennyi ideig tart ez a tanfolyam? Egy állást hirdetett is az
intézmény adminisztrátorra.

Csöngei Ildikó: Kétszer egy hetes, bentlakásos tanfolyamot szerveznek
Salgótarjánban. A bentlakás, utazás és a tanfolyam költsége is terheli az intézményt.
A Pénzügyi Bizottság javasolta, hogy 2008. december 31-ig létszámnövelés nélkül
lássák el az adósságkezelési szolgáltatási feladatokat. Jelenleg 4 alapszolgáltatási
feladatot végeznek: családsegítés, beilleszkedést segítő program, a gyermekjóléti
szolgáltatás és a helyettes szülői hálózat működtetése. Önként vállalt feladatuk a
kapcsolat ügyelet és mediációs szolgáltatás, melyet eredményesen működtetnek.
Létszámuk 10 fő. Június 1-től megnövekszik ellátási területük további két
településsel. A családgondozó és adminisztrátori állás azért keletkezett, mert a
nyugdíjba vonuló kolléganő állását hirdették meg. Az ellátott családok száma
családgondozónként legfeljebb 25 lehet. Vagy a családok számát kell csökkenteni,
vagy létszámot kellene emelni. Jelenleg 33-37 családot gondoznak munkatársai. Az
adminisztrátor gyed-en van, helyettesítésére jelentették meg az álláshirdetést.
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Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Olyan megoldást kellene találni, hogy az intézmény
felkészülhessen az adósságkezeléssel kapcsolatos feladatokra. A lakosság egy
része elszegényedett, elszegényedik. Lesznek olyan családok, akik munka mellett is
nagyon nehéz helyzetbe kerülnek. Azoknak az embereknek a megsegítéséről van
szó, akik szeretnék kezelni az adósságukat. Az adósságkezelés jobbnak tűnik, mint a
segélyosztás. Induljon el a folyamat, intézményvezető asszony nézze meg, mikor
indul Salgótarjánban a tanfolyam és iskolázzanak be egy dolgozót létszámemelés
nélkül.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: A bizottsági ülésen intézményvezető asszony
támogatta az adósságkezelés bevezetését. Tatabányai kollégák is „menet közben”
jártak tanfolyamra. Ideiglenes működési engedély kiadható a tanfolyam e lvégzése
előtt is.

Zatykó János: Javasolja, hogy a rendelet-tervezetet fogadják el, bízzák meg
intézményvezető asszonyt és az aljegyző asszonyt a rendszer fokozatos
beindításával.

Dr. Mészáros Gyula: A javaslatot elfogadásra ajánlja. Az Oktatási, Gyermek és
Ifjúságvédelmi Bizottság szerint fontos, hogy a halmozottan hátrányos helyzetű
gyermekek önhibájukon kívül szociálisan hátrányos helyzetbe kerülnek. Nem
mindegy, hogy ezek a gyerekek milyen lakhatási körülmények között élnek.

Dr. Várnai Tibor: Jó lenne tudni, hogy mennyi családot érint ez a rendszer. Nem
biztos, hogy egy 20000 lakosú városnak ebbe a feladatba bele kell kezdeni. Lehet,
hogy az elkövetkező években már nem lesznek olyan anyagi helyzetben, hogy ezt
megtehetik.

Zatykó János: A Képviselő-testületnek a költségvetésben az adósságkezelési
szolgáltatás pénzügyi fedezetét kell biztosítania.
Javasolja, hogy a Képviselő-testület a rendelet-tervezet 1. §-át fogadja el.

- A Képviselő-testület a rendelet-tervezet 1. §-t 15 igen, 1 nem szavazattal
elfogadja.

Zatykó János: Javasolja, hogy bízzák meg intézményvezető asszonyt és aljegyző
asszonyt, hogy a rendszert átmeneti jelleggel indítsák be.

- A Képviselő-testület a javaslatot 15 igen, 1 tartózkodás szavazattal elfogadja.

Zatykó János: A hivatal szerint a 2. § megalkotása indokolt, pénzügyi fedezete
rendelkezésre áll. Kéri, szavazzanak a 2. §-ról.

- A Képviselő-testület a 2. §-t 15 igen szavazattal elfogadja.

Zatykó János:  A 3. §-t javasolja törölni, hiszen új napirend keretében döntenek.

- A Képviselő-testület 15 igen szavazattal a 3. §-t törli a rendelet-tervezetből.
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Zatykó János:  A korábbi vélemények szerint az átmeneti segély megfelel a 4. §-ban
leírtaknak, ezért törlését javasolja.

- A Képviselő-testület 15 igen szavazattal a 4. §-t törli a rendelet-tervezetből.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Az 5. §-ban leírtak a Fidesz Komáromi Csoportja választási
programjában szerepelt. Sikerült egy olyan rendeletet alkotni, mellyel támogathatják
az időskorúak szemétszállítási díja eltörlését.

Dr. Mészáros Gyula: Mindkét frakció programjában szerepelt ez a javaslat. A
támogatásról hogyan szerezhetnek tudomást az érintettek?

Zatykó János: Az 5. § (3) bekezdésénél javasolja a kérelem benyújtási határidejét
augusztus 31-ben meghatározni. Így a támogatás a II. félévre vonatkozhat.

Sárai János: A 70 év felettiek támogatását javasolja. Vegyes korú családban milyen
megoldást alkalmaznak?

Zatykó János:  A normatíva alapján egy személyre jutó térítési díjat finanszíroznak.

Dr. Molnár Attila: Ez tűnik a legjobb megoldásnak. Kéri, hogy a lehető legnagyobb
körben tájékoztassák a lakosságot. Nem lenne szerencsés jogvesztő határidő
meghatározása. Ne zárják ki a támogatásból azt, aki csak szeptemberben
jelentkezik.

Zatykó János: A lakcímnyilvántartás alapján e támogatást a hivatal rendezni tudja.

Dr. Szeidl Bernadett: A rendelet-tervezet 5. § (3) bekezdésében a február 15-i
határidő maradjon. A támogatás megállapítása továbbra is 6 hónapos,
meghosszabbítható.
Javasolja, hogy 2008-ban ez a határidő augusztus 31. legyen.

Dr. Konczer Erik: Ha valaki év közben tölti be a 70. életévét, az jogosult a
támogatásra?

Dr. Szeidl Bernadett: Javasolja, hogy a (3) bekezdésben a kérelem benyújtási
határidő folyamatos legyen.

Zatykó János:  Az 5. § elfogadható azzal, hogy a kérelem benyújtásának határideje
folyamatos.

- A Képviselő-testület a javaslatot 14 igen szavazattal támogatta.

Zatykó János: Javasolja, hogy a Képviselő-testület szavazzon a rendelet-tervezet
egészéről.

- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 16 igen szavazattal elfogadja.



12

Komárom Város Képviselő-testülete
2008. évi 15. számú (V.30.) önkormányzati
rendelete

- a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról
szóló 1993. évi III. törvény, valamint a gyermekek
védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló
1997. évi XXXI. törvény helyi végrehajtásáról szóló
2008. évi 7. számú (III. 28.) önkormányzati rendelet
módosításáról

(Rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.)

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Komoly támogatási rendszer biztosítását vállalta fel
a Képviselő-testület, mely az Egészségügyi és Szociális Bizottság régi kérelme volt, -
különösen a fűtéstámogatás tekintetében.

Dr. Molnár Attila: A döntéssel a 70 év felettiek részére ingyenes a szemétszállítás.

Zatykó János: A rendelet 2008. június 1-jén lép hatályba.

114/2008. (V. 29.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület megbízza a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálatot,
hogy 2008. december 31-ig készítsen pontos felmérést az adósságkezelési
szolgáltatásba bevonható családokról, szociális helyzetükről és az
adósságcsökkentési támogatás 2009-re várható mértékéről. Addig is, -
elfogadott önkormányzati rendeltünk alapján induljon el az adósságkezelési
szolgáltatás folyamata, a Szolgálat a Polgármesteri Hivatal munkatársaival
készítse elő az adósságkezelési szolgáltatás végleges beindítását, a
szükséges adósságkezelési tanácsadói tanfolyamot az érintett munkatársak
végezzék el. A szerzett tapasztalatok értékelése kerüljön vissza a Képviselő-
testület 2008. decemberi ülésére, ahol döntés születik a 2009. évi folytatásról
és a szükséges fedezet biztosíthatóságáról.

Határidő: azonnal, 2008. december 31.
Felelős: Zatykó János polgármester
             Dr. Szeidl Bernadett aljegyző

Csöngei Ildikó intézményvezető
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4. Napirendi pont: A Polgármesteri Hivatal pályázati csoportja beszámolója a
2007. évi munkájáról, a benyújtott pályázatok eredményeiről,
az aktuális pályázati lehetőségekről.

Előadó: Zatykó János polgármester
  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Dr. Halász Károly: Ehhez a napirendhez kapcsolódik a 152. technikai számmal
ellátott napirend. Javasolja, hogy a két előterjesztést a Képviselő-testület együtt
tárgyaljon.

Zatykó János: Az ilyen jellegű javaslatokkal a testület ülése követhetetlenné válik.
Javasolja, hogy most csak a 119-es előterjesztésről tárgyaljanak.
Az előterjesztésben szerepel, hogy 2007. évben közel 2 milliárd forintot nyertünk el
pályázatokon. A legnagyobb tétel a Monostori Kht. támogatása 1,8 milliárd forinttal.
Korábban javasolta, hogy a Holcim Otthon Hungária támogatására ne nyújtsanak be
pályázatot, hiszen minden évben nem nyerhet ugyanaz a település. A napokban
megérkezett értesítés alapján a pályázatot elutasították.
Csapadékvíz elvezetésére 278,8 M Ft-ot nyertek el.
A közmunka program kivételével a kistérség tekintetében minden pályázat
eredményes.

Dr. Molnár Attila: Az előterjesztés alapos, mindenre kiterjedő. A hivatalt minden
dicséret megilleti.
Alpolgármester asszonynak köszönet jár a csapadékvíz elvezetésére benyújtott
eredményes pályázatért.

Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

115/2008. (V. 29.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület a Polgármesteri Hivatal pályázati csoportja 2007. évi
munkájáról, a benyújtott pályázatok eredményeiről, az aktuális pályázati
lehetőségekről szóló beszámolóját elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző
             Dr. Halász Károly osztályvezető
             Sagát Ágnes osztályvezető
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5. Napirendi pont: Komáromi Szociális Közalapítvány közhasznúsági jelentése.

Előadó: Zatykó János polgármester
 Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta és elfogadásra ajánlja az Egészségügyi és
Szociális Bizottság. A közhasznúsági jelentés elfogadása a Képviselő-testület
hatáskörébe tartozik.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Az előterjesztésben szerepel, hogy a közalapítvány
elnökének új személyt kell javasolni.

Zatykó János: A nyári szünet utáni testületi ülésen a lemondott elnök helyére új
személyt javasolnak. A kuratórium egyéb tekintetben törvényesen működik.
Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja.

116/2008. (V. 29.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület a Komáromi Szociális Közalapítvány 2007. évi
tevékenységéről szóló közhasznúsági jelentését elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző
Dr. Halász Károly osztályvezető

6. Napirendi pont: Komáromi Közgyűjteményi Közalapítvány közhasznúsági
jelentése.

Előadó: Zatykó János polgármester
 Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János:  A Képviselő-testületnek kell állást foglalnia a közhasznúsági jelentés
elfogadása tekintetében. A közalapítvány közgyűjteményeket, könyvtárat, múzeumot,
levéltárat, egyesületeket támogatott 2007. évben.
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Horváth Gyula: A Közművelődési és Sport Bizottság az előterjesztést elfogadásra
ajánlja.

Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

117/2008. (V. 29.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület a Komáromi Közgyűjteményi Közalapítvány 2007. évi
tevékenységéről  szóló közhasznúsági jelentését elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző
             Dr. Halász Károly osztályvezető

7. Napirendi pont: Beszámoló a Bozsik József Általános Iskola tevékenységéről.

Előadó: Zatykó János polgármester
 Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést megtárgyalta az Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi
Bizottság. A bizottság az előterjesztést és a határozati javaslatot elfogadásra ajánlja.
Az előterjesztés alapos, ezért az azt előkészítő személyeket dicséret illeti.

Dr. Mészáros Gyula: Az Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi Bizottság kihelyezett
ülésen tárgyalta a napirendet és a határozati javaslatot elfogadásra ajánlja. Az
előterjesztés részletes, reális. Felmerült az is, hogy mérleget vonjanak az elmúlt
időszak tevékenységéről. Úgy látták, hogy a korábban tapasztalt konfliktusok
megoldódtak, nyugodtabb, kiegyensúlyozottabb munka folyik. Az intézmény
igyekszik jó kapcsolatot kialakítani a szülőkkel. Véleménye szerint megállapítható,
hogy az intézmény vezetője és helyettese megfelelően irányította az iskolát, legjobb
tudásának megfelelően kezelte a korábban fennálló gondokat.

Takács József: Nincsenek túl jó tapasztalatai az iskola vezetését illetően. Kaptak egy
részletes beszámolót az iskola munkájáról, melyet az igazgató helyettes, az igazgató
és a hivatal referense készített. Ebben szerepel, hogy a tantestület jól összeszokott,
szakmailag felkészült. Szép gondolatokat olvasott a pedagógiai hitvallásról, reméli,
ezek meg is valósulnak. Sok energiát fordítanak a tehetséggondozásra. Örömmel
olvasta, hogy a szülők és a pedagógusok együttműködése egyre jobb, - ezt folytatni,
erősíteni kellene. Az előterjesztést elfogadásra ajánlja.
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Horváth Gyula: Felolvas egy levelet, mely szerint az iskolába ¾ 8-ra kell a diáknak
megérkeznie és tanári vezetéssel vonulnak a tanterembe. Az elkéső tanulók
akadályozzák az óra pontos kezdését, ezért a testület úgy döntött, hogy 7,50 perc
után érkező diákok nevét feljegyzik egy füzetbe, majd három késés után értesítik a
szülőt. A következő három késés után osztályfőnöki figyelmeztetést kapnak, a
sorozatos késések pedig igazolatlan mulasztás jelentenek és a szülők anyagi
felelősséggel is tartoznak. Az anyagi felelősséggel tartozást csak a főjegyző úr
rendelheti el. Hogyan fordulhat elő nagyon sok bukás az intézményben?

Zatykó János:  Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 13 igen, 3 tartózkodás szavazattal
elfogadja.

118/2008. (V. 29.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület a Bozsik József Általános Iskola tevékenységéről szóló
beszámolóját elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester
             Dr. Halász Károly osztályvezető

8. Napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a
két ülés közötti fontosabb eseményekről, tárgyalásokról,
intézkedésekről, az önkormányzati beruházások állásáról, az
önkormányzati beruházások állásáról, az önkormányzat
likviditási helyzetéről, az önkormányzati bizottságok munkájáról,
döntéseiről.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Nagy Zoltán: Az Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottsága egyik
döntése téves, a Delta újság megvásárlását nem támogatta a bizottság.
A Nemzeti Vágta rendezvényre Komárom Város Önkormányzata is nevezett.
Budapesten, a Hősök terén kiépítenek egy lóverseny pályát. 96 önkormányzat indul
a versenyen. Több százezer embert megmozgató rendezvényről van szó. A Magyar
Lovas Színház is fellép és lesz egy jótékonysági futam is.

Horváth Gyula: A Közművelődési és Sport Bizottság ülésén meghallgatták a Klapka
György Múzeum vezetője és az Összhang Alapítvány beszámolóját
tevékenységükről. Beszámolt a Kecskés László Alapítvány és kérték, hogy tegyék
lehetővé, hogy a három szekeres gazda ruhát a Polgármesteri Hivatalban
helyezhessenek el. Felkérték a Polgármesteri Hivatalt, hogy készítsék elő ennek
lehetőségét.
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Május 6-án sportnapot tartottak, atlétikai versenyt tartott a Diáksport Bizottság,
melyért köszönetet kell mondani.
Június 7-én Komáromban magyar kupadöntőt játszik a floorball csapat.

Dr. Molnár Attila: A Delta újságot a kiadó Komárom környékén is szeretné terjeszteni.
Nem biztos, hogy az a megoldás, hogy bizonyos példányszámot megvásárolnak az
újságból. A kiadó és az önkormányzat köthetne egy olyan megállapodást, hogy az
újságból egy részében Komárom és környéke életéről tájékoztatnák az olvasókat.
A színházi, sport, közművelődési alap felosztásáról kér információt. Az önkormányzat
jelentős mértékben támogatja ezeket az egyesületeket.

Zatykó János: A színházi alap felosztása a júniusi testületi ülésen szerepel.

Horváth Gyula: Rendkívüli bizottsági ülésen döntöttek a civil szervezetek és az
egyesületek támogatásáról.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság két
rendkívüli ülést tartott,- pályázatokat bírált el és megkezdte a prevenciós program
koordinálását. Folytatva a prevenciós programot, a dohányzás, védőoltások,
drogellenes téma tekintetében hívják össze a szakembereket.
Június 12-én a Selye János Kórházban szakmai kerekasztal megbeszélésre kerül
sor. A kórházak vezetői beszámolnak saját tevékenységükről. A tatabányai súlyponti
kórház bemutatja közép- és hosszú távú programját. Ebéd után a Monostori Erődöt
látogatják meg a konferencia résztvevői.

Dr. Mészáros Gyula: Május 30-án a Zeneiskolában rendezik meg a városi
Pedagógus Napot. A Pedagógiai Díj átadására is itt kerül sor.

Zatykó János:  Kéri, szavazzon a Képviselő-testület az előterjesztésről.

- A Képviselő-testület az előterjesztést 16 igen szavazattal elfogadja.

119/2008. (V. 29.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok
végrehajtásáról, a két ülés közötti fontosabb tárgyalásokról, intézkedésekről,
az önkormányzati bizottságok munkájáról, döntéseiről szóló beszámolót
elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző
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9. Napirendi pont: Interpellációk.

Zatykó János:  Interpellációt nyújtott be Czita János képviselő úr. Az interpelláció
tárgya: Monostori autóbusz közlekedés aktuális problémái. Interpellációját a
polgármesterhez intézte. Javaslata: az utazóközösség javaslatait figyelembe véve
azonnal kezdődjön meg a menetrend átdolgozása és mielőbbi bevezetése.

Czita János: Április 26-án vezették be az új autóbusz menetrendet, mivel a lakosság
jelezte, hogy a közlekedés korszerűtlen, kevés járat van, bizonyos városrészek
kimaradnak az autóbusz közlekedésből. Megfontolva a közmeghallgatásokon
elhangzottakat, úgy döntött a testület, hogy próba menetrenddel teszi jobbá a
menetrendet. A monostori részönkormányzat is úgy gondolta, hogy a három hónap
próbaidő is elegendő lesz arra, hogy a gyakorlatban is megtapasztalja az
utazóközönség, hogy milyen közlekedésre van szükség a városban. Az új menetrend
bevezetését követően a lakosság folyamatosan jelezte a problémákat. Az új
menetrend szerint sűrűbb a járatszám Monostoron, de az egyes esti járatok
kimaradtak. Az indulás időpontjai nem nyerték el az utazóközönség tetszését.
Szeretné a lakosság, ha minden járat eljutna a fenyvesig. Az Ipari Parkban dolgozók
is jelezték azt az igényt, hogy a szőnyieknek, komáromiaknak is el kell jutniuk
munkahelyükre. Kérték, hogy ne várják meg a három hónapos próbaidő végét.
Nagyon fontos lenne a 4,30; 5,50; órai járat. Vannak olyan diákok, akik Szőnybe,
vagy a Feszty Iskolába járnak iskolába. A járatok időpontját úgy kel lene megtervezni,
hogy az optimális legyen. A hét végi járatokat kevésnek tartották. Mivel az
autóbuszok a Laktanya-közt is érintik, így a menetidő meghosszabbodott és 40 perc
alatt lehet Monostorra jutni Komáromból. Javasolja, hogy a Laktanya-közt a
komáromi járatok lássák el.
Több szőnyi járatra lenne szükség. Monostori „ráhordó” járatra nincs szükség, a
kisbuszt vennék igénybe. Ha a nagy buszt egyes időben kevesen veszik igénybe,
akkor helyette a kis buszt közlekedtethetnék.

Zatykó János: Tárgyalt a szolgáltatóval, majd közmeghallgatáson kérte, hogy az
érintettek a hivatal szakembereihez juttassák el észrevételeiket. A testület tagjai
tájékoztatót kaptak a menetrend tervezetről, majd véleményeik beépítése után
átdolgozott menetrendet adtak ki. Döntöttek új vonalvezetősről, új tarifa elemekről.
Döntöttek az április 26-i bevezetésről és arról, hogy három hónapos próbaidő után a
menetrendre visszatérnek.
A bejelentéseket a szolgáltató képviselőjének jelezte. Az azonnal orvosolható
problémákon rögtön változtattak.
Tudomása szerint a 4,30-as járat csupán a kiadott menetrendben nem szerepel, a
valóságban az első naptól kezdve közlekedik.
Csatlakozási problémák nem lennének, ha a Rákóczi rakpart átépítése határidőre
megtörtént volna.
Javasolja, hogy a részönkormányzat még június hónapban a szolgáltató
képviselőivel és a lakossággal szervezzen meg egy egyeztetést.

Czita János: Ha a részönkormányzat lakossági fórumot tart, az is annak minősül,
hogy a változtatás azonnal kezdődjön meg. A lakossági fórumot minél e lőbb
megszervezi, ezért az interpellációra adott választ elfogadja.
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Zatykó János: Interpellációt nyújtott be Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó.
Interpellációjában a Rákóczi rakpart felújításáról, a rendőrségi vizsgálatokról, a városi
közlekedés ellenőrzése felülvizsgálatáról kér információt.
Képviselő asszonyt tájékoztatja, hogy hatósági ügyekben a polgármesternek
interpelláció nem nyújtható be.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Mivel a közterület-felügyelettel kapcsolatban
nyújtotta be második interpellációját. Kéri főjegyző urat – egyébként is elvárható
lenne, hogy testületi ülésen itt tartózkodjanak -, hogy a közterület-felügyelet vezetője
is végighallgatná interpellációját.
Interpellációjában jelezte, hogy több hete felújítás alatt van a Rákóczi rakpart. A
rakpart egyirányúsításra került és sebességkorlátozó táblát helyeztek ki. A
munkálatok leálltak. A felújítás leállt, de a NOKIA-tól Szlovákiába közlekedő buszok a
városon keresztül járnak, a városban ezért nem lehet közlekedni. A Rákóczi
rakparton a munkálatok pedig nem folynak.
A sebességkorlátozó tábla indokolatlan, hiszen a forgalom kicsi. A rendőrség
előszeretettel bírságolja itt a gépjármű vezetőket. Miért nem a városban
száguldozókat állítja meg a rendőrség?

Zatykó János:  Az interpellációt a reggeli órákban kapta meg, ezért arra írásban
válaszol. A Rákóczi rakpart munkálatai kivitelezését az EGUT Rt. nyerte meg és
május 30-i határidőre vállalta az út elkészítését. Ennél a beruházásnál is komoly
gondok merültek fel. Az állomás felőli oldalon a MÁV tulajdonában van egy csatorna
rendszer. Felülvizsgálatakor megállapították, hogy ki kell cserélni a MÁV a csatorna
rendszert, ellenkező esetben az aszfaltozás után az összeroppanhat. Ez a szakasz
az állomás épületétől a szolgálati lakásig terjed. Megkeresték a MÁV Rt.
szakembereit. A felújítástól elzárkóztak. Javasolták, hogy a csatorna rendszert újítsa
fel a város, ezek után azt átadják. A csatorna kicserélése után az EGUT Rt. a munkát
befejezi.
Kérdése, képviselő asszony az interpellációra adott választ elfogadja-e?

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: A megoldási javaslata a felújítási munkálatok
gyorsítására és a sebességkorlátozó tábla eltávolítására vonatkozott. Kéri az
észrevételei továbbítását. Amennyiben ez megtörténik, a választ elfogadja.

Zatykó János: A választ a Polgármesteri Hivatal írásban megadja.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Elvárható lenne, - mivel városlakókról van szó és
eredendően a képviselőkkel történő kapcsolattartás szükséges – hogy a testületi
ülésen a közterület-felügyelők tiszteletüket tegyék.
A Képviselő-testület 2003-ban bővítette a közterület-felügyelet létszámát azért, hogy
olyan szervezetet hívjon életre, akik a városért, a városlakókért dolgoznak és az ide
látogató vendégeket, turistákat segítik, tájékoztatják, útbaigazítják és szolgálják. A
közterület-felügyeletről szóló 1990. évi LXIII. törvény szellemében a közterületek
rendje, tisztasága védelme, annak rendjét megbontó jogsértések hatékonyabb
megelőzése, megakadályozása, az önkormányzati vagyon védelme kiemelten fontos
feladata a közterület-felügyeletnek. A közterület rendje, tisztasága a lakosság
közérzetét, biztonságát befolyásoló tényező. A rend és tisztaság hatékonyabb
védelme céljából lehetőség van a közterület-felügyelet létrehozására.
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A felügyeletek feladata elsődlegesen a közterületek rendjére, tisztaságára vonatkozó
szabályok végrehajtásának ellenőrzése, a jogi normákba ütköző cselekmények
megelőzése, meggátolása és a közterületen folytatott, engedélyhez kötött
tevékenységek szabályszerűségének ellenőrzése.
A közterület felügyelő állandó, folyamatos feladata az állandó hatósági ellenőrzés,
melyhez kivételesen intézkedés, vagy annak kezdeményezése kapcsolódik.
Intézkedésük az érintett állampolgár alapvető jogai korlátozását jelentheti. Ezért
fontos, hogy a jogszabályok biztosítsák az ilyen intézkedések arányosságát, a
korlátozás ésszerű mértékét. Bár a közterületi rend és tisztaság biztosítása
önkormányzati feladat, jogszabály mégsem kötelezi az önkormányzatokat közterület -
felügyelet létrehozására. A felügyelet létrehozása nem kötelező. A Képviselő-testület
mégis azért hozta létre ezt a szervezetet, hogy a törvényben foglaltak
megvalósuljanak, a komáromi polgárok közérzete, biztonságérzete megvalósuljon.
Körzetekre osztották a város közigazgatási területét azzal a céllal, hogy minden
területnek legyen felelőse, aki folyamatosan kapcsolatot tart a lakossággal és a
terület települései képviselőjével. Nem autóval közlekedő közterület-felügyelőkről,
hanem „járőr” szolgálatról volt szó. A felügyelőknek jelentési kötelezettségük van,
folyamatos, heti járattervet kell készíteniük, melynek végrehajtásáról írásban jelentést
kell tenniük. Kötelesek együttműködni a képviselőkkel, jelezni a területeken észlelt
problémákat. A képviselők által jelzett problémákat kötelesek elintézni, abban
intézkedést kezdeményezni. Az elmúlt években saját és képviselőtársai tapasztalatai,
valamint a lakossági bejelentések, állampolgári jelzések szerint a felsorolt
feladataikat nem a jogszabályban foglaltak szerint látják el. A városlakók és a turisták
nem tájékoztatást és útbaigazítást kapnak, hanem büntető cédulákat és bírságot. A
felügyelők előszeretettel „vadásznak” azokra az autósokra, akik a parkolók kevés
száma miatt a belvárosban rövid időre kénytelenek egyedi parkolási megoldásokat
találni. A Komáromi Napok alkalmával érkeztek olyan visszajelzések, hogy a vendég
egy-egy nagyobb koncert alkalmával nem talált parkolóhelyet, kénytelen volt a fűre
felhajtani. Mire a koncertnek vége lett, büntetés várta az autó szélvédőjén. A
közterület-felügyelők a Komáromi Napok alatt, - amikor nem dolgoztak, munkaidő
után – milyen jogalap alapján büntettek? Észak-Komáromban olyan parkolási
lehetőségeket jelöltek ki, ahol egyébként nem lehetne megállni, de a tilalmat, a
parkolási díj fizetést a rendezvények ideje alatt feloldották. A belvárosi üzletek
tulajdonosai rendszeresen panaszkodnak, hogy a közterület-felügyelők akadályozzák
az áruszállítást, megbírságolják őket, ha az áru átvétel idejére egy autó megáll az
üzletük előtt. A pénzt és értéket szállító postást is megbírságolják. Az intézmények,
gazdasági társaságok alkalmazottait is folyamatosan büntetik, ha munkájuk során
találkoznak velük. Folyamatosan meggátolják a háziorvosok működését azzal, hogy
a gyógyítani akaró orvost megbírságolják, amíg a beteget látja el. Tiszteletlenül, nem
köztisztviselőhöz illő módon folytatják le az intézkedéseiket, durva hangnemben
lépnek fel az intézkedés során. A felügyelőket nem lehet látni a körzeteikben, pedig
főleg Szőnyben és Monostoron felveti a gaz a területeket. Sok az illegálisan
elhelyezett szemét, a járda és úthibák miatt intézkedni kellene. Kinek tar tozik
beszámolási kötelezettséggel a közterület-felügyelet? Készül-e járatterv, jelentés?
Vezetik a szolgálati naplót? Ki ellenőrzi intézkedéseik jogszerűségét, hatékonyságát,
arányosságát? Megvalósul az a cél, elképzelés, ami miatt létrehozták ezt a
szervezetet? Kit szolgálnak a közterület-felügyelők? Kell-e a városnak ilyen
közterület-felügyelet?
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Zatykó János:  Az interpellációra a választ a következő testületi ülésig megadják.

9. Napirendi pont: E g y e b e k.

a., Intézeti gyógyszertár kialakításának lehetősége a Selye
János Kórházban.

Előadó: Zatykó János polgármester
 Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta az Egészségügyi és Szociális Bizottság. A
bizottság a napirendi pontot megtárgyalásra alkalmasnak tartotta. Január 30-án
határozatot hoztak, mely felkérte a hivatalt és a Kórház vezetését, hogy készítsen elő
pályázati anyagot intézményi gyógyszertár kialakítása lehetőségéről. Ekkor felhívták
a figyelmet arra is, hogy vegyék figyelembe az ÁNTSZ, a tiszti -főgyógyszerész
észrevételeit. Összeállították azt a pályázati anyagot, melynek alapján a kórház
korábbi igazgatósági épületében lehetőség van a gyógyszertár kialakítására.
Természetesen ez a vállalkozói tőke bevonásával történne meg.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság kétszer is
tárgyalta a napirendi pontot. Második tárgyaláskor már a tiszti-főgyógyszerész több
dologra is felhívta figyelmüket. Kiderült, hogy a vegyes gyógyszertár létesítésének és
működtetésének feltétele komoly terheket róhat a pályázókra. Valószínűleg a
pályázat szerint nem lesz olyan helyi vállalkozó gyógyszertár, mely ezt meg tudja
valósítani. A kórháznak szüksége van az ellátás keretében a gyógyszertárra, komoly
kérdést vet fel, hogy ezt hogyan tudják megvalósítani. Az Egészségügyi és Szociális
Bizottság a helyi gyógyszerészek és a kamara véleményét is kérte. Érdemes a
napirendet alaposan körbejárni, a szükséges véleményeket beszerezni és ezután
dönteni a kérdésben. A helyi gyógyszerészek iparűzési adót fizető vállalkozók. Ne
olyan megoldást alkalmazzanak, mely nekik konkurenciát jelent. Javasolja, hogy a
vélemények beszerzése után kerüljön ez a téma újra a Képviselő-testület elé.

Zatykó János: A minimumfeltételek meglétéhez szükséges a gyógyszertár
kialakítása. Ha valamit négy hónap alatt nem tudnak előkészíteni, akkor ott komoly
problémák lehetnek.

Dr. Schlezák Judit – a Selye János Kórház igazgatója: 2009. január 1-ig gondoskodni
kell a gyógyszertári feltételek kialakításáról. Ha a pályázatot nem írják ki, akkor
hogyan lépnek tovább? Remélhetőleg a pályázati feltételek a helyi vállalkozóknak is
megfelelnek.

Zatykó János: A pályázatra mindenki pályázhat, aki az intézeti gyógyszertár
kialakításában részt kíván venni.
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Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Körültekintően kell eljárni. Tudomása szerint ma is
van egy ideiglenes működési engedély. Amíg a kérdést nem tudják teljes mértékben
áttekinteni, addig nem javasolja a pályázat kiírását.

Koppány Csaba: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság ülésén nem az hangzott el,
amit elnök asszony elmondott. Az ülésen megnyugtató válaszokat kaptak a tiszti -
főgyógyszerésztől. Azt is javasolták, hogy a pályázati kiírásban ne szerepeljen, hogy
csak gyógyszerész pályázhat. Semmi rosszat nem tesznek, ha a pályázatot kiírják.

Zatykó János: Véleménye szerint a pályázat kiírható, cél, hogy a vállalkozói tőkét
bevonják.
Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület 8 igen, 8 tartózkodás szavazattal nem hoz határozatot.

Zatykó János:  Nem szeretné, ha kicsúsznának a határidőből és a kórházat olyan
helyzetbe hoznák, mely működését veszélyeztetné.

b., Idősek Otthona átszervezése.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta az Egészségügyi és Szociális Bizottság, a
határozati javaslat 1. és 2. pontját elfogadásra ajánlja.
Az önkormányzat nem kötelező feladatként tartja fenn és működteti az idősek
otthonházát. A Képviselő-testület az intézmény létrehozásakor nullszaldós
gazdálkodást tűzött ki célul. Az elmúlt időszakban az állami finanszírozás nem
kedvezően változott, a normatíva csökkent. Az ellátási forma vállalkozói formává
alakul. A határozat arra irányul, hogy a Képviselő-testület elrendeli, hogy az emelt
szintű részlegbe új jelentkezéseket nem fogadnak el. A megüresedő lakrészeket
fokozatosan át kell minősíteni és valószínűleg átépítésre is szükség lesz.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: 1994-ben alakult a szociális otthon, nagy az igény a
működtetésére. A családtagok dolgoznak, az idős hozzátartozókat nem tudják
felvállalni. Olyan döntést kell hozni, mely az emelt szint esetében az idősek
embereket hozzák hátrányba. Hat-nyolc személlyel együtt kellene leélniük az
életüket. A napirend arról is szól, hogy fokozatosan megszüntetik az emelt szintet. Az
önkormányzat korábban szerződéseket kötött és nagy összegeket kapott az idős
emberektől az ellátásért. Az volt a cél, hogy az összeg kamatozzon a bankban és
amikor az idősek ellátására kiegészítést kell nyújtani, akkor hozzá lehessen nyúlni.
Sajnos ezt a pénzt az otthon felélte.
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A jelenlegi törvény hátrányosan különbözteti meg a szociális otthonokat, a normatíva
nagyon alacsony. Nem biztos azonban, hogy ez a normatíva kiesés nem pótolható
más módon.
A demens részleg létrehozásával emelt normatívát kaphatnának az államtól, ez
kompenzálhatná a megmaradó emelt szintű ellátást.
Meg kell vizsgálni a szerződéseket, az önkormányzatra nézve felmondásuk komoly
jogi következményekkel járhat.
Az Egészségügyi és Szociális Bizottság a határozati javaslat 1. és 2. pontját
támogatta és megfogalmazott további határozati javaslatot: Készüljön pénzügyi
felmérés, kimutatás a demens emelt és normál részleg esetén és ez kerüljön vissza
a bizottság elé. Ennek tudatában döntenek arról, hogy az emelt részleget
megszüntetik, vagy sem. Az otthon működését, a megkötött szerződéseket,
szabályzatokat az Ügyrendi Bizottság és a hivatal jogászai vizsgálják meg és
tegyenek javaslatot a további megoldási lehetőségekre.

Dákai József: A határozati javaslatok tekintetében a pénzügyi felmérést
természetesen elkészítik. Nincs arról szó, hogy az emelt szintű részlegnél a
szerződéseket megszüntetnék. A befizetett összeg 10 %-át letéti számlán kell
elhelyezni, ez meg is történt. Közel 6 M Ft áll jelenleg rendelkezésre. A megmaradó
90 %-ot felhalmozásra és működésre lehetett felhasználni.
A normatívák változása miatt célszerű más irányba elmozdulni. Folyamatosan
alakítják át az emelt szintű részt normál részleggé.

Zatykó János: Az elhangzott határozati javaslatok támogathatók?

Dákai József: Igen.

Horváth Gyula: Kihelyezett bizottsági ülést is tartottak az intézményben. Az ott élő
emberek elpanaszolták, hogy beköltözéskor azt mondták nekik, hogy a
gyógyszereiket is ingyen kapják. Most pedig ott tartanak, hogy ezt a részleget be
akarják zárni. Az ott élő emberekkel szemben méltatlan ez a helyzet.

Zatykó János: Hangsúlyozza, nem akarják bezárni a most működő emelt szintű
otthont.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság a határozati
javaslatot úgy szavazta meg, hogy az „átminősítés” szó utáni részt törölték.

Koppány Csaba: Az is elhangzott a bizottság ülésén, hogy üzleti alapon végzik ezt a
tevékenységet. Amikor az intézmény megalakult, sok volt a jelentkező, most azonban
nem igazán érdeklődnek.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Állami normatívából működik a szociális intézmény.
Üzleti alapon a magán otthonok működnek, ahol nem normatívából finanszírozzák a
tevékenységet. Az otthon jövője bizonytalan – mint országosan a szociális otthonoké.
2008. január 1-től az OORSZI dönt arról, hogy kit lehet felvenni a szociális
otthonokba. Az OORSZI a döntését 3-6 hónap alatt hoz döntést a betegek állapotáról
és legalább napi 4 órában ellátásra szoruló egyéneket vehet fel.
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Olyan embereket minősítenek 4 órán aluli ápolási időre, mint pl. a gerincsorvadásos
beteget, aki napi 24 órás ellátást igényelne. Az otthon jövője azért is problémás, mert
országosan és helyileg is egyre több üres hely marad. Ez mind normatíva kiesést fog
okozni a szociális otthonnak, akkor is, ha átalakítjuk. A törvény átalakítása
kezdeményezésében kéri polgármester úr segítését.

Zatykó János: A Képviselő-testület nem arról tárgyal, hogy az emelt szintű részt
megszünteti, hanem egy ún. „kifutó” rendszert szeretnének megvalósítani. Az
otthonban élőket sérelem nem érheti.

Dákai József: Egyetért a határozati javaslattal. A hagyományos részleg
növekedésével kapcsolatos számításokat el kell végezni. A határozati javaslat 3.
pontja utolsó mondatrészét valóban törölni javasolták. Ha a lakók kezdeményeznék a
szerződés megszüntetését, az elől nem zárkóznak el. Kifutásos rendszert
szeretnének alkalmazni. Jelenleg 29 emelt szintű lakó van.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Javasolja, hogy készüljön pénzügyi felmérés,
kimutatás a b., változattal kapcsolatban, a demens részleg, emelt és normál részleg
tekintetében. A felmérést terjesszék az Egészségügyi és Szociális Bizottság elé.

Zatykó János: A Képviselő-testület kérje fel a hivatalt, hogy készítsen pénzügyi,
szakmai felmérést a jelenlegi állapotokról és egy lehetséges demens részleg
kialakítása lehetőségéről. A bizottság kérte, hogy ennek jogi hátterét is vizsgálják. Az
elkészített anyag kerüljön vissza a bizottság elé.
Kéri, szavazzanak a javaslatról.

- A Képviselő-testület a javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Javasolja, hogy a hivatal jogászai és az Ügyrendi
Bizottság vizsgálja meg az otthon működésével kapcsolatban megkötött
szerződéseket, szabályzatokat. Vizsgálja meg a lakók szerződéseit és ennek
tükrében tegyen további megoldási javaslatokat. Tisztázott jogviszonyokkal
nyúlhatnak a bent lakók szerződéseihez.

Zatykó János: Az előterjesztésben szereplő 3. számú határozati javaslatot ismerteti,
mely szerint a testület felkéri a hivatalt és az intézmény vezetőjét, hogy folytasson
tárgyalásokat a lakókkal.

Dr. Konczer Erik: Arról folytassanak tárgyalást, hogy kívánnak-e élni azzal a
lehetőséggel, hogy átminősítsék a jelenlegi jogviszonyokat.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Az előterjesztés 1. és 2. pontját szavazzák meg és a
következő ülésen – a pénzügyi terv ismeretében – kiegészítő határozatokat
hozhatnak.

Sárai János: Az átminősítéssel előbb-utóbb foglalkozni kell.

Zatykó János: Kéri szavazzanak a határozati javaslatról: A Képviselő-testület
elrendeli, hogy az intézmény emelt szintű részlegére újonnan jelentkező lakót ne
vegyen fel.
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- A Képviselő-testület a javaslatot 14 igen szavazattal elfogadja.

Zatykó János: 2. határozati javaslata: A Képviselő-testület elrendeli, hogy az Idősek
Otthonháza megüresedő lakrészeinek fokozatos átminősítését. Az átminősítést
követően a szolgáltatások a szociális törvényben szereplő idősek otthona
szolgáltatásaival azonos formában szervezendők meg.

- A Képviselő-testület a javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja.

120/2008. (V. 29.) számú Képviselő-testületi határozat:

1., A Képviselő-testület elrendeli, hogy az Idősek Otthona és Otthonháza
emelt szintű részlegére újonnan jelentkező lakót már ne vegyen fel az
intézmény vezetője.

2., A Képviselő-testület elrendeli az Idősek Otthonháza megüresedő
lakrészeinek fokozatos átminősítését. Az átminősítést követően a
szolgáltatások a szociális törvényben szereplő Idősek Otthona
szolgáltatásaival azonos formában szervezendők meg.
3., A Képviselő-testület elrendeli, hogy készüljön felmérés az emelt szintű
otthon működésével  kapcsolatban kötött szerződések pénzügyi – szakmai
vizsgálatáról, szerződő felek esetleges szerződésmódosítási szándékáról.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

Dr. Szeidl  Bernadett aljegyző
Mészáros Zsuzsanna intézményvezető

c., Komáromi Távhő Kft. 2007. évi mérlege és 2008. évi üzleti
terve jóváhagyása

Előadó: Zatykó János polgármester
 Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

d., Saxum Kft. 2007. évi mérlege és 2008. évi üzleti terve
jóváhagyása.

Előadó: Zatykó János polgármester
 Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.
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A Képviselő-testület 121/2008.(V.29.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 122/2008.(V.29.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 123/2008.(V.29.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

e., Döntés a Komáromi Távhő Kft. ügyvezetői tisztsége
betöltéséről.

Előadó: Zatykó János polgármester
 Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 124/2008.(V.29.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

f., Vizák Kft. ügyvezetője megválasztása.

Előadó: Zatykó János polgármester
 Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./



27

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 125/2008.(V.29.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

g., Komturist-Komárom Kft. 2008. évi üzleti terve jóváhagyása.

Előadó: Zatykó János polgármester
 Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 126/2008.(V.29.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

gy., Komárom Városi Televízió Kht. mérlege és üzleti terve
elfogadása.

Előadó: Zatykó János polgármester
 Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

h., Polgármesteri keretből alapítvány támogatása.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 127/2008.(V.29.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

i., Komárom, Kelemen L. u. 20. I. emelet 2. szám alatti
önkormányzati
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tulajdonban lévő bérlakás hasznosítása.

Előadó: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

 /Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 128/2008.(V.29.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

j., Komárom, Fűzfa utcai 1033/2. és 1033/3. hrsz-ú telkek
értékesítése.

Előadó: Zatykó János polgármester
 Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 129/2008.(V.29.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

k., Az Egressy Béni Művészetoktatási Intézmény alapító okirata
módosítása.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta az Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi
Bizottság. A bizottság a határozati javaslatot elfogadásra ajánlja.
Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen, 1 tartózkodás szavazattal
elfogadja.
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130/2008. (V. 29.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület az Egressy Béni Alapfokú Művészetoktatási Intézmény
alapító okiratát – a határozat melléklete szerint – jóváhagyja.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző
             Dr. Halász Károly osztályvezető

l., Wahr Kft. kérelme a Komárom, Igmándi Erőd külső védelmi
területének használati ideje meghosszabbítására.

Előadó: Zatykó János polgármester
 Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az első határozati javaslat szerint a testület hozzájárul, hogy a Wahr
Kft. bérleti szerződése meghosszabbításra kerüljön. A Monostori Erőd Kht. vezetője
kérte, hogy egy évre kössék meg a szerződést, mert folyik a tárgyalás az MNV
Zrt-vel és az önkormányzattal.

Dr. Szeidl Bernadett: A szerződésben egy hónapos felmondási időt kell kikötni.

Zatykó János: A határozati javaslat szerint a Képviselő-testület hozzájárul, hogy a
Wahr Kft. bérleti szerződése kerüljön meghosszabbításra, határozatlan időre, egy
hónapos felmondási idő kikötése mellett.

Dr. Szöllősy Ferenc: A terület rendben tartásáért.

- A Képviselő-testület a javaslattal 16 igen szavazattal egyetért.

Zatykó János:  A 2. határozati javaslat: A Képviselő-testület az 1169. hrsz-ú ingatlan
vagyonkezelésbe vételéről tárgyalást kezdeményez a Monostori Erőd Kht-val.

- A Képviselő-testület a határozati javaslat 2. pontját 16 igen szavazattal
elfogadja.

131/2008. (V. 29.) számú Képviselő-testületi határozat:
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1., A Képviselő-testülete a komáromi 1169 hrsz-ú 10.000 m2 kiterjedésű,
természetben Igmándi Erőd külső védelmi területén  elhelyezkedő
önkormányzati tulajdonú ingatlan bérleti szerződése Wahr Kft–vel történő
határozatlan idejű meghosszabbításához a korábbi pénzügyi feltételek mellett
hozzájárul. A terület folyamatos rendszeres karbantartása a bérlő feladata. A
Képviselő-testület viszont előírja, hogy a területre vonatkozó határozatlan idejű
bérleti szerződést 30 napos határidővel bármelyik fél bármikor felmondhatja.

2., Komárom Város Képviselő-testülete az 1169 hrsz-ú ingatlan
vagyonkezelésbe vételéről tárgyalást kezdeményez a Monostori Erőd Kht.-val.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző
             Szokolai Katalin vagyonkezelő

ly., Lólegeltetésre közterület bérbeadása.

Előadó: Zatykó János polgármester
 Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János:  Az előterjesztést tárgyaló bizottságok mindkét esetben az a., pontot
javasolták elfogadni.

Horváth Gyula: Két hónappal ezelőtt már elmondta, hogy Bocska úr márciusban
kérte, hogy a Huszár utca és a Laktanya-köz közötti területet lovaival lelegeltethesse.
Az önkormányzat ekkor még választ sem adott számára. Bocska úr kijelentette, hogy
a lovait nem kívánja itt legeltetni. Az itt élők azonban elvárják, hogy a területet
legalább egyszer nyírja le az önkormányzat.

Zatykó János:  A határozati javaslatot a Képviselő-testület elfogadhatja. Ha Bocska
úr nem ért azzal egyet, akkor visszajelez nemleges válaszáról.
Javasolja, hogy az 1/a. és 2/a. határozati javaslatokat fogadja el a Képviselő-testület.

- A Képviselő-testület a határozati javaslat 1/a. és 2/a. pontját 16 igen
szavazattal elfogadja.
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132/2008. (V. 29.) számú Képviselő-testületi határozat:

1.,  A Képviselő-testület  Bocska Béla kérelme alapján hozzájárul a Laktanya
köz 30. számmal szemben lévő zöldterületből (hrsz:1782/114) 800 m2

nagyságú területén ingyenes használatba adásához ló legeltetése céljára,
amennyiben használatba vevő a terület rendszeres gondozásáról, valamint a
közegészségügyi  és állategészségügyi szabályok betartásáról gondoskodik.
A használatba adási szerződés határozatlan idejű, melyet bármelyik fél 30
napos határidővel felmondhat.

2., A Képviselő-testület Németh Károly kérelme alapján hozzájárul a Nádor
utcában lévő 4320/8 hrsz-ú telekből   4000 m2 nagyságú rész használatba
adásához ló legeltetése céljára, a közterület-használati díj elengedésével, a
terület rendben tartásáért cserében.
A közegészségügyi és állategészségügyi szabályokat be kell tartani, a
szerződés határozatlan időre szólhat, melyet bármelyik fél 30 napos
határidővel felmondhat.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző
             Tóth Bernadett környezetvédelmi referens

m., Döntés a Komturist-Komárom Kft. ügyvezetői tisztsége
betöltéséről.

Előadó: Zatykó János polgármester
 Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 133/2008.(V.29.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

n., MOL lakótelep közszolgáltatásával kapcsolatos tájékoztatás.

Előadó: Zatykó János polgármester
 Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./
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A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

ny., Rendelőintézeti funkciók végleges elhelyezése.

Előadó: Zatykó János polgármester
 Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János:  Az Egészségügyi és Szociális Bizottság a határozati javaslat 1. és 3.
pontját elfogadásra ajánlja. A 2. sz. határozati javaslatban változtatásokat javasolt a
kiegészítő anyagban leírtak szerint.
A Pénzügyi Bizottság 6,6 M Ft-ot javasol a 2008. évi költségvetés tartaléka terhére,
hogy a szükséges felszereléseket a sebészetre megvásárolhassák és sor
kerülhessen a röntgengép felújítására.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság az
ismertetett döntéseket hozta és kérte a kórházat, vizsgálja meg annak lehetőségét,
hogy a sebészeti szakrendelő továbbra is működhessen a szakrendelőben, mert arra
a város lakosságának nagy igénye volt. Kérték, hogy 2009. januártól a sebészet
mellett röntgen is működhessen. Ennek biztosítását is kérték.
A táblázat 2. változatát támogatják, - a meglévő szakrendelések mellé kerülne a
szakrendelőbe a bőrgyógyászat és a tüdőgondozói szakellátás. Megmaradna a
nőgyógyászati szakrendelés, a terhesgondozás, belgyógyászat, pszichiátria,
neurológia. Ezen kívül urológia és ortopédia működne a szakrendelésen. Ez a fajta
változat a lakosság igénye szerint alakul. A lakosságtól türelmet kérnek addig, amíg
megvalósítható a szakrendelések visszaállítása.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A bizottság által javasolt 6,6 M Ft a tartalék keretben
rendelkezésre áll.

Dr. Schlezák Judit: A döntést a kórház elfogadja. A vezetésnek mindig az volt a célja,
hogy a lakossági igényeket kielégítsék. Az átmeneti időszak sok új problémát vetett
fel. Azzal, hogy az európai normáknak megfelelő ügyeleti ellátást biztosítják. A
bizottságtól azt a feladatot kapták, hogy a sebészeti ellátást oldják meg.
Lehetőségeik szűkösek. A plusz beruházással a tárgyi igények kielégíthetők, a
személyi feltételeket saját forrásból oldják meg.

Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslat 1. pontjáról. Ismerteti a
határozati javaslatot.

- A Képviselő-testület a határozati javaslat 1. pontját 15 igen szavazattal támogatja.
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Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslat 2. pontjáról. Ismerteti a
határozati javaslatot.

- A Képviselő-testület a határozati javaslat 2. pontját 15 igen szavazattal
támogatja.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: A plusz, betelepülő szolgáltatásokat kell a határozati
javaslatban szerepeltetni.

Dr. Schlezák Judit: A sebészetnek valóban oda szól az engedélye, ha a bőr- és
tüdőgondozó beköltözik, akkor annak engedélyezése rövid időn belül megoldható. Az
ÁNTSZ tud a változási lehetőségekről, az engedély kiadásának akadálya nem lesz.

Zatykó János: A határozati javaslat megfelelő volt az elhangzottak szerint. Kéri,
szavazzon újra a Képviselő-testület.

- A Képviselő-testület a határozati javaslat 2. pontját 16 igen szavazattal
támogatja.

Zatykó János: Ismerteti a határozati javaslat 3. pontját, mely szerint a Képviselő-
testület a megvalósításhoz szükséges beruházási költségeket 6,6 M Ft összegben a
2008. évi költségvetés tartalék kerete terhére biztosítja.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

134/2008. (V. 29.) számú Képviselő-testületi határozat:

1, A Képviselő-testület a Selye János Kórház járóbeteg szakrendelőjének kórház
által ellátandó funkciói elhelyezésére a határozat melléklete szerinti javaslat II.
számú változatát tartja megfelelőnek.

2, A Képviselő-testület felkéri a Selye János Kórház vezetését, hogy a fentiek
alapján szükséges lépéseket tegye meg, az engedélyeket szerezze be ahhoz,
hogy 2008. július 1-től a sebészet a szakrendelőben működhessen és 2009.
január 1-től a röntgen és a tüdőgondozó is a szakrendelőben fogadja a betegeket.

3, A Képviselő-testület a megvalósításhoz szükséges beruházási költségeket 6,6
M Ft összegben 2008. évi tartalék kerete terhére biztosítja.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

      Dr. Halász Károly osztályvezető
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o., Beszámoló az óvodai és az általános iskolai beirtások
eredményéről.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést megtárgyalta az Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi
Bizottság. A bizottság a határozati javaslat 1., 2., és 3/A. pontját elfogadásra ajánlja.
Az előterjesztésben tájékoztatást adnak arról, hogy az óvodákba a tavalyi hasonló
időszakhoz képest 23-al több gyermeket irattak be.
Monostoron összesen 8 gyermek megy iskolába, így a fennmaradó 3 férőhelyre
19-en jelentkeztek. Rajtuk kívül a város óvodáiba 14 koppánymonostori gyermeket
irattak be. Ezek az adatok igazolják azt a döntést, hogy az óvodát
Koppánymonostoron bővíteni kell. Hamarosan elbírálják az óvoda bővítésére beadott
pályázatukat.

Dr. Mészáros Gyula: Komáromban 23 gyermekkel többet irattak be óvodába, mint az
elmúlt évben, összesen 182 óvodás lesz a városban.
A monostori óvodában nincs elég férőhely, itt a férőhelyek számát növelni kell. A
bizottsági ülésen felmerült annak lehetősége, hogy átmeneti jelleggel lehetne
biztosítani a gyermekek elhelyezését a monostori óvodában. A körülményeket
mérlegelve a bizottság a határozati javaslat 3/a. pontját ajánlja elfogadásra, mely
szerint a testület új óvodai csoportot indít a Gesztenyés óvodában. A csoport
indításához szükséges 2 óvónő és 1 dajka állás létrehozását az intézmény számára
engedélyezi és az ehhez szükséges fedezetet a költségvetésben biztosítja.
A bizottság ülésén felmerült, hogy mi lesz akkor, ha elkészül a monostori óvodai
férőhely bővítés? A hivatal szerint a felvételt nyert óvónőket, dajkát megfelelő módon
elhelyezhetik.

Czita János: Monostorra csak 9 gyermek  kerülhet, a többi gyermeket Komáromban
kell elhelyezni. Nehéz lesz a szülőkkel közölni, hogy Komáromba kell a
gyermekeknek óvodába járni. Kéri, vizsgálják meg ideiglenes csoport létrehozásának
lehetőségét.

Ha ebben az évben erre nem kerülhet sor, akkor is foglalkozzanak ezzel a
lehetőséggel. Vannak olyan gyermekek, akiknek óvodába járása délelőtti
foglalkozással megoldható lenne a kultúrházban. Azoknak a szülőknek tudnának
segíteni, akiknek problémát jelentene, hogy a gyerekeket Komáromban járassák
óvodába.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: A tavalyi évben is jelezte, hogy ez az egyetlen
óvoda, ahol nincs függetlenített óvodavezető. Ennyi gyermek mellett ezt a problémát
sürgősen meg kellene oldani és a költségeket a költségvetésben biztosítani kellene.

Zatykó János: Javasolja, hogy a felvetésről a Képviselő-testület az előterjesztés
elkészülte után tárgyaljon.
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Dr. Halász Károly: Nem tartja jó megoldásnak, hogy átmenetileg helyezzék el valahol
a gyerekeket. Az ÁNTSZ komoly feltételeket ír elő. Rosszabbul járnának a
gyermekek, ha pl. a művelődési házban helyeznék el őket ideiglenesen akkor, amikor
a város óvodáiban elhelyezhetők lennének. Az óvodavezetők egy tárgyaláson
egyeztetik, hogy kik azok, akik feltétlenül rászorulnak, hogy a monostori óvodában
kerüljenek elhelyezésre. Figyelembe veszik, hogy mely szülők rendelkeznek
gépkocsival és munkahelyük eleve a városhoz kötődik. Várhatóan a következő
évben 23 gyermek megy iskolába a jelenlegi 55-ből. Más helyzet alakulhat ki jövő
évben, mint amilyennel ebben az évben találkozhattak.
Jogszabályok írják elő, hogy mikor lehet függetlenített az óvodavezető. Ezt a
helyzetet megoldja a csoportbővítés. Amint a csoport bővítés megtörténik, a vezető
státusza is rendezhető.

Czita János: Kéri, hogy vizsgálják meg az ideiglenes elhelyezés lehetőségét.
Természetesen, ha nem valósítható meg, a gyermekek kárára nem intézkednek.
Ebben az évben 33 gyermek van, tudomása szerint jövőre 40 lesz óvodáskorú. Míg
2005-ben születettek száma 27, mire óvodáskorúak lettek, ez a szám 33 lett. Fiatal
szülők költöznek ki Monostorra.

Zatykó János:  Meghatározó lesz az óvoda bővítésnél, hogy milyen döntés születik a
pályázattal kapcsolatban. Az óvodának akkor is el kell készülnie, ha a pályázat nem
az elképzeléseknek megfelelően alakul.

Hornig Rudolfné: A MOL városrészen tulajdonukba kerül egy 4 csoportos óvoda,
melyből jelenleg 1 csoport működik. Az óvoda hasznosítását itt is át kell gondolni.

Zatykó János:  Kéri, szavazzanak a határozati javaslat 1., 2., és 3/A. pontjáról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatokat 16 igen szavazattal elfogadja.

135/2008. (V. 29.) számú Képviselő-testületi határozat:
A Képviselő-testület a 2008-2009. tanévre beíratott óvodások és első
osztályosok létszámadatai figyelembevételével
a.) a Dózsa Gy. Általános Iskola részére 1, a Bozsik J. Általános Iskola

részére 2, a Feszty Á. Általános Iskola részére 3, a Petőfi S. Általános
Iskola részére 2 első osztály indítását engedélyezi a 2008-2009. tanévben.

b.) A Képviselő-testület az óvodai ellátást igénylők elhelyezése érdekében új
óvodai csoportot indít a Gesztenyés Óvodában, a csoport ellátásához
szükséges 2 óvónő és 1 dajka állás létrehozását engedélyezi az intézmény
részére, az ehhez szükséges fedezetet, 2,2 M Ft-ot a 2008. évi
költségvetés tartalék kerete terhére biztosítja.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

                    Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző
                    Dr. Halász Károly osztályvezető
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p., Alapítványok támogatási kérelme.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság. A bizottság a
Szociális Közalapítványnak 600 E Ft-ot, a Közgyűjteményi Alapítványnak 300 E Ft-ot
javasolt biztosítani.
Kéri, szavazzanak a javaslatról.

- A Képviselő-testület a javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

136/2008. (V. 29.) számú Képviselő-testületi határozat:

1., A Képviselő-testület a Komáromi Szociális Közalapítvány 2008. évi
munkáját 600 E Ft-tal támogatja Komárom Város 2008. évi Költségvetése
alapítványok támogatására biztosított keretéből.

2., A Képviselő-testülete a Komáromi Közgyűjteményi Közalapítvány 2008. évi
munkáját 300 E Ft-tal támogatja Komárom Város 2008. évi Költségvetése
alapítványok támogatására biztosított keretéből.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző
             Dr. Halász Károly osztályvezető

r., Helyi védelem alatt álló épületek felújítására kiírt 2008. évi
pályázat I. forduló.

Előadó: Zatykó János polgármester
      Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A Győr-Moson-Sopron Megyei Egyházkerület a katolikus plébánia
felújítására pályázott. Pályázatot nyújtott be még a Sport u. 32. lakóközössége.
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A bizottság az előterjesztésben leírt összegekkel javasolta
támogatni a pályázatokat.

Zatykó János: Az előterjesztés szerint a plébánia felújítására 5 M Ft-ot, a
lakóközösségnek 3 M Ft-ot biztosítanak.
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Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról az ismertetett két összeg
meghatározásával. A határozati javaslat 3. pontja alapján a polgármestert és a
jegyzőt felhatalmazzák a szerződések aláírására.

- A Képviselő-testület a javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

137/2008. (V. 29.) számú Képviselő-testületi határozat:

1. A Képviselő-testület a helyi védelem alatt álló épületek felújítására 2008.
évre kiírt pályázat I. fordulójában a Magyar Katolikus Egyház Győri
Egyházmegye pályázó egyedi védelem alatt álló épületre (egykori plébánia
épülete felújítására) benyújtott pályamunkáját hirdeti ki nyertesnek. A Képviselő-
testület a megvalósításhoz 5.000.000 forint összegű támogatást nyújt.

2. A Képviselő-testület a helyi védelem alatt álló épületek felújítására 2008.
évre kiírt pályázat I. fordulójában kiemelt projektként a 774. hrsz-ú társasház
lakóközössége (Komárom, Sport u. 32.) pályázó, egyedi védelem alatt álló
épületére (4 lakásos épület homlokzat felújítása) benyújtott pályamunkáját
hirdeti ki, a megvalósításhoz 3.000.000 Ft támogatást nyújt.

3. A Képviselő-testület felhatalmazza polgármestert és a jegyzőt a támogatási
szerződések megkötésére.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző
             Kertész Molnár Erika vezető-építész

s., MÁV Zrt. tulajdonában, a komáromi gyógyfürdő területén lévő
2 db faház megvételéhez elővásárlási jog gyakorlójának
kijelölése.

Előadó: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János:  A földtulajdon az önkormányzaté, ezért elővásárlási joga van. Ha az
önkormányzat az elővásárlási jog gyakorlójának a Komthermál Kft-t bízza meg, akkor
egyezség alapján a kft. a két faház tulajdonjogát megszerezheti.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A Pénzügyi Bizottság az elővásárlási jog gyakorlója
kijelölésével egyetért.

Zatykó János:  Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.
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- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

138/2008. (V. 29.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület, mit a Komthermál Kft. 96,5%-ban önkormányzati
tulajdonosa a komáromi gyógyfürdő területén lévő MÁV Zrt tulajdonát képező 2
db faház megvásárlására a Komthermál Kft.-t jelöli meg, mint elővásárlási jog
gyakorlóját.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző
             Sagát Ágnes osztályvezető

t, A Hősök tere 1. szám alatti többfunkciós épület felújításához
szükséges többletfedezet biztosítása.

Előadó: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A 2008. évi költségvetésben 33 M Ft-ot különítettek el. Ehhez az
összeghez mintegy további 7 M Ft-ot kell biztosítani. A határozati javaslat szerint
6,65 M Ft a kötbér összege, a 2008. évi költségvetés általános tartaléka terhére 250
E Ft-ot kell biztosítani. Így a munkálatok befejezhetők.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A Pénzügyi Bizottság javasolja a 250 E Ft biztosítását az
általános tartalék terhére és a befizetett kötbér átcsoportosítását.

Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

139/2008. (V. 29.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület a Hősök tere 1. szám alatti többfunkciós épület
felújításához szükséges többletfedezetet az alábbiak szerint biztosítja:
- kötbér címén befizetett összeg átcsoportosításával 6.750.000 Ft-ot
- a 2008. évi Költségvetés  az általános tartalék terhére 250.000 Ft-ot, -
összesen 7 M Ft-ot.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző

   Sagát Ágnes osztályvezető
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ty., A Koppánymonostori Fenyves tábor 5 db faházának
tetőfelújításához, hőszigeteléséhez, központi fűtés kiépítéséhez
szükséges többletfedezet biztosítása.

Előadó: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János:  A költségvetésben rendelkezésre áll 18,4 M Ft. A legjobb ajánlat 27 M
Ft-os. A felújítás első üteméhez rendelkezésre áll a pénz, 9 M Ft-ra lenne még
szükség.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A Pénzügyi Bizottság jelenleg csak a főépület felújítását,
állagmegőrzését támogatja. A fűtés bevezetését egyelőre nem támogatják.

Zatykó János:  A 18,4 M Ft az elfogadható az elhangzottak szerint.

Sagát Ágnes: Az első ütem kivitelezése folyamatban van.

Zatykó János:  Ebben az évben a költségvetésben biztosított 18,4 M Ft használható
fel, melyből a főépületet kell rendbe tenni.
Kéri, szavazzanak a javaslatról.

- A Képviselő-testület a javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja.

140/2008. (V. 29.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület a koppánymonostori Fenyves tábor felújítása I. ütemét
támogatja a következők szerint: a Fenyves tábor főépülete hőszigetelése,
tetőfelújítása, nyílászáró cseréje és központi fűtés kialakítása.
Fenti munkálatokra a Képviselő-testület maximum 18,4 M Ft-ot biztosít a 2008.
évi  Költségvetésben előirányzottaknak megfelelően.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző

 Sagát Ágnes osztályvezető
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u., Pályázat a „Települési önkormányzati szilárd burkolatú
belterületi közutak burkolat felújításának támogatása
elnyerésére.

Előadó: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A Ghyczy és Lajta utca felújítására szeretnének pályázatot benyújtani.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A Pénzügyi Bizottság támogatta a pályázaton való
részvételt.

Zatykó János: A hivatal munkatársai szerint a számadatok változhatnak.
A bruttó bekerülési költség 37 M Ft, melynek saját erő része 18,5 M Ft. A pályázati
díjat a pályázati alap terhére biztosítják.
Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

141/2008. (V. 29.) számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Önkormányzata pályázatot nyújt be a Közép - Dunántúli
Regionális Fejlesztési Tanácshoz a „Települési önkormányzati szilárd burkolatú
belterületi közutak burkolat felújításának támogatása elnyerésére”. A Ghyczy K. –
Lajta utcai projekt bruttó összköltsége 36.755.761 Ft, pályázatokhoz szükséges
saját forrás 18.377.900 Ft, az igényelt támogatás 18.377.861 Ft, a pályázati díj
183.779 Ft.
A pályázatokhoz szükséges saját forrást – 18.377.900 Ft-ot – a 2008. évi
költségvetés útalapjának előirányzatából, és a pályázat benyújtásához szükséges
pályázati díjat – 183.779 Ft-ot – a költségvetés pályázati alapja terhére biztosítja.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző
             Gurics Zoltán kommunális ügyintéző

ü., Vezérek parkja kialakítása és a Jókai liget terének felújítása.

Előadó: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./
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Zatykó János: Mindkét helyre 15-15 M Ft-ot terveztek a felújításra. Kiderült, hogy
lényegesen többe kerül a Jókai liget felújítása. A határozati javaslatban szerepel,
hogy a Jókai ligetre ez évben szánt összeget a költségvetés módosításával a
Vezérek parkja kialakítására biztosítanák.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A Pénzügyi Bizottság a határozati javaslatot támogatta,
javasolják a 15 M Ft átcsoportosítását a Vezérek parkja kialakítására.

Zatykó János:  Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

142/2008. (V. 29.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület hozzájárul, hogy a 2008. évi Költségvetésben a Jókai liget
tere felújítására előirányzott 15.000. E Ft-ot a Polgármesteri Hivatal
átcsoportosítsa a Vezérek Parkja kialakítására tervezett előirányzathoz.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző
             Sagát Ágnes osztályvezető

v., Egészségügyi Alapellátási Szolgálta 2008. évi költségvetése eredeti
előirányzatának módosítása.

Előadó: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A 2008. évi költségvetésben 6 M Ft-os szerepeltettek kötelező
informatikai fejlesztésre. A költségvetést úgy módosítják, hogy 1 M Ft átkerül az
Egészségügyi és Szociális Bizottsághoz, a fennmaradó pénzösszeg a prevenciós
önrész fedezetét biztosítja.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A Pénzügyi Bizottság támogatja, hogy a fennmaradó
összeget a védőoltások támogatására biztosítsák, 1 M Ft-ot pedig az egészségügyi
rendezvényre fordítsák.

Zatykó János:  Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.
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143/2008. (V. 29.) számú Képviselő-testületi határozat:

1., A Képviselő-testület Komárom Város 2008. évi költségvetése eredeti
előirányzatában a beruházások között szereplő kötelező informatikai fejlesztésre
biztosított 6 M Ft-ból az Egészségügyi Alapellátási Szolgálattól 2 M Ft elvonását
kezdeményezi, és az elvont  összegből 1 M Ft-ot  az Egészségügyi Bizottság
hatáskörébe utal országos és megyei szintű szakmai rendezvények
szervezésére-, míg további 1 M Ft-ot a egészségügyi prevenciós program
keretében védőoltásra jelentkezők szociális alapon történő támogathatósága
fedezésére biztosít, - ugyancsak az Egészségügyi és Szociális Bizottság
hatáskörében történő elbírálásra.

2., A Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy Komárom város
Önkormányzata Költségvetése módosítását fentiek szerint terjessze a Testület
elé, majd elfogadása után a módosítást vezesse át.

Határidő: azonnal, illetőleg a költségvetési módosítás időpontja
Felelős: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző
             Császár Irén osztályvezető

w., Komárom Selye János Kórház transzformátor cseréjéhez
szükséges többletfedezet biztosítása.

Előadó: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János:  A kórház átalakítása, komfortosítása befejeződött. Tönkrement egy
traszformátor. Az új, biztonságos transzformátor megvásárlása nélkül nem tudják
biztonsággal működtetni a szülészet-nőgyógyászat műtőjét. A kórház 1,5 M Ft
biztosítását kéri a transzformátor megvásárlásához.
A jövőben célszerű lenne a költségvetésben vismajor alapot is képezni.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A Pénzügyi Bizottság a transzformátor beszerzését
támogatta.

Zatykó János:  Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.
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144/2008. (V. 29.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület biztosítja a Selye János Kórház szülészeti műtő
transzformátor cseréjéhez szükséges 1.500.000.- Ft-ot a 2008. évi
Költségvetés általános tartaléka terhére.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző
             Sagát Ágnes osztályvezető

x., Ingatlan tulajdonosi vélemény a Széchenyi István
Közgazdasági Szakközépiskola ügyében

Előadó: Zatykó János polgármester
    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János:  Az előterjesztést összbizottsági ülésen tárgyalták. A bizottság kérte,
hogy a határozati javaslatot – melyet ismertet – támogassa a Képviselő-testület.
1. Komárom Város Önkormányzata, mint a Széchenyi István Közgazdasági
Szakközépiskola ingatlanának tulajdonosa – megvizsgálva a Komárom-Esztergom
Megyei Önkormányzat kérését, nem adja ingatlan tulajdonosi hozzájárulását ahhoz,
hogy az épületben a Pannon Kincstár Tanoda Alapítvány által fenntartott közoktatási
intézmény működjön.
2. Komárom Város Önkormányzat megerősíti a 109/2008.(IV.29.) számú
határozatában foglaltakat, mely szerint a Széchenyi István Közgazdasági
Szakközépiskola fenntartói feladatait saját maga kívánja átvállalni a Megyei
Önkormányzattól.
Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen, 1 tartózkodás szavazattal
elfogadja.

Hamrák Zsófia: Kéri, hogy újra szavazzon a Képviselő-testület.

Zatykó János:  Kéri, szavazzon a Képviselő-testület újra a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.
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145/2008. (V. 29.) számú Képviselő-testületi határozat:

1. Komárom Város Önkormányzata, mint a Széchenyi István Közgazdasági
Szakközépiskola (2900 Komárom, Táncsics M. u. 75. 331/1 hrsz.)
ingatlanának tulajdonosa megvizsgálva a Komárom-Esztergom Megyei
Önkormányzat kérését nem adja ingatlantulajdonosi hozzájárulását ahhoz,
hogy az épületben a Pannon Kincstár Tanoda Alapítvány által fenntartott
közoktatási intézmény működjön.

2. Komárom Város Önkormányzata megerősíti a 109/2008. (IV.29.) sz.
határozatában foglaltakat, miszerint a Széchenyi István Közgazdasági
Szakközépiskola fenntartói feladatait saját maga kívánja átvállalni a Megyei
Önkormányzattól.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző

 Dr. Halász Károly osztályvezető

y., Helyi közforgalmú közlekedés normatív támogatási igénye

Előadó: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az összbizottsági ülésen támogatták, hogy ez évben is részt vegyenek
a pályázaton.
Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

146/2008. (V. 29.) számú Képviselő-testületi határozat:

1., Komárom Város Képviselő-testülete Komárom város helyi közforgalmú
közlekedése további működéséhez normatív támogatási igénnyel él a Magyar
Államkincstár Regionális Igazgatóságán (Tatabánya) keresztül a
szakminisztériumok felé.
Komárom Város Önkormányzata 2008. évi Költségvetése felhalmozási célú
kiadások előirányzatainál erre a célra 3,5 M Ft szerepel.
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2., Komárom Város Képviselő-testülete a helyi közlekedés működéséhez
(folyamatos üzemeltetéséhez és eszközfenntartási ráfordításaihoz) a 2007.
évben 2.337.000,- Ft összegű -  saját forrásból származó elkülönített
összegből - vissza nem térítendő önkormányzati támogatással járult hozzá.

3. Komárom Város Képviselő-testület kinyilatkozza, hogy a helyi közlekedést
2008. év január hó 01-től 2008. év december hó 31-ig folyamatosan fenntartja.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester
            Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző

             Császár Irén osztályvezető
Szabados Edit műszaki ügyintéző

z., Aktuális pályázati lehetőségek.

Előadó: Zatykó János polgármester

Zatykó János: A bölcsődékkel kapcsolatos pályázaton történő részvételhez
30 M Ft-os önrészt kell biztosítani.
A második pályázatnál a polgármesteri hivatalok informatikai fejlesztésére van
lehetőség, önrészként 1,740 E Ft-ot kell biztosítani.
Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

147/2008. (V. 29.) számú Képviselő-testületi határozat:

1/A.) Komárom Város Önkormányzata részt kíván venni a KDOP-2008-5.2.2
„Szociális alapszolgáltatások és gyermekjóléti alapellátások komplex-,
valamint bölcsődék önálló fejlesztése” című pályázaton a koppánymonostori
városrész bölcsődéjének megépítése céljából. A pályázat önrészeként 30 M
Ft-ot biztosít a 2008. évi költségvetésben elkülönített pályázati alap terhére.

1/B.) A Képviselő testület a pályázat megírásával a Magyar Pályázatkészítő Irodát
bízza meg. A megvalósíthatósági tanulmánytervekhez szükséges költséget,
bruttó 1 M Ft-ot a 2008. évi pályázati alap terhére biztosít.

2/A.) Komárom Város Önkormányzata részt kíván venni az ÁROP-1.A.2 „A
polgármesteri hivatalok szervezetfejlesztése” című pályázaton. A pályázat
önrészeként 1.740 M Ft-ot biztosít a 2008. évi költségvetésben elkülönített
pályázati alap terhére.

2/B.)A Képviselő testület a pályázat megírásával a viaD’oro
Közigazgatásfejlesztési és  Szolgáltató Kft.-t bízza meg az elnyert összeg 3
%-ának megfelelő, a pályázati   költségekben elszámolható sikerdíj
ellenében.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző

Dr. Halász Károly osztályvezető
Sagát Ágnes osztályvezető
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zs., Önálló képviselői indítvány

Előadó: Czita János önkormányzati képviselő, a
   Koppánymonostori Részönkormányzat elnöke

Zatykó János:  Az önálló indítványt Czita János képviselő úr nyújtotta be a monostori
sportöltöző építéséről.

Czita János: 2007-ben elkészültek a monostori sportöltöző építési tervei, melyek 180
m2 öltöző és a hozzá tartozó szociális helyiségek megépítéséből áll. A
költségbecslés 84 M Ft-ra vonatkozott, januárban a képviselő-testület nem támogatta
ezen az összegen a beruházás megvalósítását. Javasolták, hogy a terveket
módosítsák úgy, hogy kevesebbe kerüljön a megvalósítás.
A tervek módosítására sor került, elhagyásra került a tetőtér beépítése. A Műszaki
Osztály véleménye szerint 51,5 M Ft-ból a beruházás kivitelezhető. Tartalék alappal
számolva 54 M Ft-ból 2008. évben közbeszerzésre bocsátható a beruházás.
A monostori öltöző építésére a 2008. évi költségvetés 30 M Ft-ot tartalmaz. 2007.
évről 9 + 4 M Ft kerül áthozatalra. Így 43 M Ft áll rendelkezésre. 43 M Ft erejéig
írhatnák ki a pályázatot, de így az öltöző kulcsrakészen nem valósulhatna meg. Egyik
lehetőség, hogy a hiányzó 11 M Ft-ot a 2008. évi költségvetés tartalék keretéből
biztosítják, vagy dönthetnek úgy, hogy a 11 M Ft-ot nem tudja biztosítani, ezért két
ütemben valósítja meg a beruházást. Harmadik variáció, hogy a terveket egyáltalán
nem támogatja és új terveket kell készíteni. Az új tervek pedig csak 43 M Ft -os
beruházásra vonatkozhatnak. Ebben az esetben csak a fele alapterületű sportöltözőt
valósíthatják meg.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A Pénzügyi Bizottság ülésén az indítvány nem kapott
támogatást. Időközben egyeztettek, ezért javasolja, hogy a rendelkezésre álló
pénzösszeg mellé a szükséges 11 M Ft-ot a 2009. évi költségvetés terhére
biztosítsák.

Dr. Molnár Attila: Ha a sportpályát szépen kialakították, akkor a beruházást az idei
költségvetés terhére valósítsák meg.

Horváth Gyula: Támogatja a beruházás megvalósítását.

Dr. Konczer Erik: Mindenképpen támogatásra alkalmasnak tartja a kezdeményezést.

Zatykó János: Határozati javaslata szerint a Képviselő-testület a monostori
sportöltöző kialakítására a költségvetés általános tartalék keret terhére 11 M Ft-ot
biztosít.

- A Képviselő-testület a javaslattal 16 igen szavazattal elfogadja.

Zatykó János:  Kérte a Pénzügyi Osztály vezetőjét, hogy az általános tartalék terhére
biztosított összegeket számolják össze.
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Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Elhangzott, hogy a csapadékvíz elvezetésre 300 M Ft-os
támogatást nyertek el. Ez könnyíti az önkormányzat terheit ebben az évben is.

Zatykó János:  A pályázatok benyújtása után nagyon sok munka van abban, hogy
azok sikeressé válhassanak.

148/2008. (V. 29.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület a koppánymonostori sportöltöző megépítéséhez további
11 M Ft-ot biztosít a 2008. évi Költségvetés általános tartaléka terhére.
Ezzel biztosítja a közbeszerzési eljárás megindításához szükséges 54 M Ft-ot.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző
Császár Irén osztályvezető
Sagát Ágnes osztályvezető

10. Napirendi pont: Kérdések, bejelentések

Zatykó János polgármester az ülés vezetését Hornig Rudolfné alpolgármesternek
adja át.

Czita János: Megköszöni a Képviselő-testület előző döntését, melyből látszik, hogy a
komolyan gondolják, hogy az egyes városrészeket a városhoz felzárkóztatja.
A Koppányvezér út útépítése ebben az évben folytatódni fog, a költségvetés
tartalmaz erre keretet.
A Koppányvezér út járda építése folytatására is sor kerül, elkezdődött a tervek
készítése, az Újszállási úttól a Szúnyog várig járda kialakítására kerül sor. A
kapubejárók felújítására is sor kerül.
A városrész főútját egységes látképpel kell kialakítani. Nincs olyan elképzelés, hogy
megosztanák a monostoriakat ezzel az utcával.
A Vizák Kft. ezévi beruházásai között szerepel, hogy a hiányzó közműveket pótolni
kell és azokat az útfelújítások előtt elvégzik.
Az „S” kanyarban lévő beruházás az Ipari Park csapadékvíz elvezetésével
kapcsolatos. Több információt kérnek a beruházásról.
Tájékoztatást kér arról, hogy hol tart a szeméttelep rekultivációja. Újságban
olvashatták, hogy pályázaton elnyertek összeget a rekultivációra.
Szúnyogírtást a lakosság hiányolja, de ez még a mai napon megindul. Az utcák
zúzott kővel történő felújításánál vannak gondok, elsősorban a Bartók B. utcában.

Hornig Rudolfné: Írásban választ adnak a felvetésekre.
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Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Az új autóbusz menetrenddel kapcsolatban jelezték, hogy
a 3. sz. járat útvonala ellen a lakosság aláírásokat gyűjtött. Kiderült, hogy a Szőnyi
Részönkormányzat egy tagja felvállalta, hogy felméri, mennyien veszik igénybe ezt a
járatot.
Amikor eltelik a három hónap, akár városrészenként is, lakossági fórumot kellene
szervezni, ahol elmondhatják az összegyűjtött tapasztalatokat.
Szőnyben nagyon sok a panasz a fűnyírással kapcsolatban, nagy a gaz a
játszótereken is. Ahol gyermekek játszanak, vagy parlagfű fellelhető, lehetőség
szerint a fűnyírás folyamatos legyen.
Írásban kér választ arra, hogy a Táncsics M. utca folyatásában a Bem J. utca
sarkától a Penny Áruházig a forgalom lassító buckákat felszedték. Az itt lakók
nehezményezték, hogy megszüntették ezeket a forgalom lassító buckákat. A
Műszaki Osztály vezetője elmondta, hogy vagy busz közlekedik ezen az útvonalon,
vagy pedig forgalom lassító buckát helyeznek el. A testület még úgy is dönthet 3
hónap múlva, hogy ne járjon erre a busz.
Június 4-én 19 órai kezdettel a Szabadság téren megemlékező estet szerveznek,
ahol verseket, beszédeket hallgathatnak, majd a bíróság épülete érintésével a
Rákóczi rakparton folytatódik a megemlékezés.

Dr. Mészáros Gyula: A temetőben szeretnék locsolni az emberek a kiültetett
növényeket. Kérték, hogy több helyen biztosítsanak vízvételi lehetőséget.
A Madách Imre utcában néhány csatornafedél felújítására szükség lenne, az állandó
zörgésük zavarja a lakók nyugalmát.
A vízelnyelők folyamatos karbantartására nagy hangsúlyt kell fektetni.
A Gyár utca MÁV-hoz tartozó területe elszomorító képet mutat. Fel kell hívni a MÁV
figyelmét, hogy hatékonyabban tartsák karban az idegenforgalmi szempontból
frekventált területet.
Az Igmándi úton a városi üdvözlő tábláig hatalmas a gaz, szükséges a fűnyírás.
A Báthory utca az egyik legelhanyagoltabb.
A Török Ignác u. 33-35. szám előtt van egy elhanyagolt önkormányzati terület, ahol
illegális szemetet raknak le. Felajánlhatnák a szomszédnak, hogy vásárolja meg ezt
a területet.
A Maros utca és a Babits u. sarkán lévő telek tulajdonosát minden évben felszólítják
a fűnyírásra. Az épületet körbe veszi a gaz, így a járdán nem is lehet közlekedni.

Az ülés vezetését Zatykó János polgármester veszi át.

Horváth Gyula: A Közművelődési és Sport Bizottság rendkívüli ülésén pályázatokat
bírált el. A benyújtott 43 pályázatban 92 M Ft-os igényt nyújtottak be. A bizottságnak
50 M Ft áll rendelkezésére. Minden pályázónak egy kicsit „önmérsékletet” kell
mutatnia.
A KVSE elnöke jelezte, hogy az egyesület nehéz helyzetbe került. A bizottság
lehetőségeihez mérten segítséget nyújtott. Megoldást kell találni, hogy az
egyesületet segíthessék.
A Laktanya-köz 6-8. számú lakóháznál 14 lakó él és folyamatos elutasítást kap a
közvilágítás kialakítására vonatkozó kérésére.
Többször kérte már, hogy a Klapka Gy. utca felől a Péczeli utcára behajtani tilos
táblát helyezzenek.
Ácsi úti lakosok jelezték, hogy ebben az utcában nincs kiépítve a vízvezeték.
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A Laktanya-köz – Báthory utcában van egy földút. Valamilyen formában
sebességkorlátozó táblát kell itt kihelyezni, mert a száguldó autók miatt itt nagy a por.
A Klapka György u. 46. sz. elé helyezték ki a buszmegállót. A családi házak közé
kellett volna helyezni a buszmegállót, hogy a káros kipufogógázok ne zavarják az itt
lakókat.
A Közművelődési és Sport Bizottság a KVSE részére 15.250 E Ft-ot, a KAC részére
13.250 E Ft-ot, a Koppánymonostori Sportegyesület részére 2.750 E Ft-ot, a
Floorball Egyesület részére 2.750 E Ft-ot biztosított. A KVSE-nek 21 M Ft-os
támogatási kérelme volt, melyet a bizottság nem tudott teljesíteni.

Dr. Molnár Attila: Körzetenként ugyanazokat a problémákat jelzik: fűnyírás, a lenyírt
fű elszállítása. Nagyon sok panasz érkezik ezzel a tevékenységgel kapcsolatban.
A minigolf pálya környékén, egészen az iskoláig nagy a gaz. Ugyanilyen a helyzet a
Csillag vár környékén. Legalább ezekre a területekre jobban figyeljenek.
A Csillag ltp. 2-6-8-10. tömbök között kialakítottak parknak a lakók nem igazán
tudnak örülni. Az átadó és az átvevő egyezkedett azon, hogy a park készen van,
vagy sem. A füvesítés 15-20 m2-en, egy sávban valósult meg, a többi területet gaz
fedi.
A Csillag ltp. 10. sz. tömbnél lévő játszótéren is van egy balesetveszélyes hinta, -
javasolja elszállítását.
A városban több helyen vannak a vízmű által bekerített területei, - a kerítések nagyon
rossz állapotban vannak.
A Csillag ltp. 8-10. tömb lakói észrevételezték, hogy napközben megoldhatatlan a
parkolás, hiszen itt van a központi konyha, az óvoda és az iskola is. Vizsgálják meg,
hogyan lehetne a dolgozók parkolását megoldani.
Megtörtént a fűnyírás és a lomb levágása, a hulladékot kupacokba helyezték, de
nem szállították el. (Csillag ltp. 8-10. és Csillag ltp. 50.) A Csillag ltp. 50. előtti magas
tujákon darázsfészkek vannak.
Többen kérték a kerékpárút felújítását. A közbeszerzési eljárás kiírása után a
kivitelezés elkezdődhet.
Nagyon sokan keresték meg, nehezményezve a fekvőrendőr eltávolítását a Csillag
lakótelepen. A lakók kérik, hogy sebességkorlátozó táblát, vagy lakó-pihenő övezet
táblát helyezzenek ki.
A Fok u. – Vasút utca környékén lakók szeretnék, ha játszóteret alakítanának ki.
A Császári borozó környéke nagyon elhanyagolt.
A Csillag ltp. 54. lakótömbben több lépcsőház nem tud részt venni a panel
programban, mivel a feltételeknek nem tudnak eleget tenni. Önerőből már próbáltak
felújításokat végezni. Szigetelési munkákat szeretnék elvégezni. Ha a
panelprogramban nem tudnak részt venni, van-e lehetőség kamat mentes támogatás
igénybe vételére.
Június 7-én civil kezdeményezésre a Csillag erődben hagyományőrző nap lesz.
Minden évben szeretnék a rendezvényt megszervezni.

Zatykó János:  A kamatmentes támogatásra vonatkozó kérdésre elmondja, az
önkormányzat ilyen jellegű pénzügyi tevékenységet nem végezhet.

Hamrák Zsófia: Június 7-én megrendezésre kerülő Hon Napra rajzpályázatot
hirdettek, melyre 7000 pályázat érkezett a határon túlról és az ország minden tájáról.
Mátyás király korát dolgozták fel a gyermekek pályamunkáikban.
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A Komárom D-K-i lakói jelezték, hogy az autóbusz nem az iskola kezdésnek
megfelelően közlekedik. A gyermekek több km-re laknak az iskolától, jó lenne ha
segítséget kapnának.
A városban permetezés folyik. A permetezést ponyvás teherautóról végzik. A
permetezést végző akár a bicikliseket, járókelőket is veszélyeztetve végzi munkáját.
Az Arany J. utcai teniszpálya felújítására még a nyári szünet kerüljön sor.

Dr. Mészáros Gyula: Bagolypille hernyója ellen permeteznek. A lakosság előzetes
tájékoztatását elmulasztották. A fákra nem tették ki a tájékoztatást, hogy meddig hat
a méreg.

Sárai János: A Kossuth L. u. és Mocsai u. ügyében kéri polgármester úr és a hivatal
segítségét. Ezeken az utcákon két gépkocsi egymás mellett nem fér el. A felújítás
félbemaradt.
Az Ady Endre utcában a járda leszakadt, balesetveszélyes. Ezt a kis szakaszt fel kell
újítani, mielőtt baleset történik.
Óvári Ferenc és társai 6 évvel ezelőtt adtak be kérvényt, a Mocsai úton lévő telkeiket
szeretnék belterületté nyilváníttatni, hogy lakóházakat építhessenek. Tudomása
szerint írásos választ kaptak a lakók, de ezt a választ személy szerint is szeretné
megkapni.
Az új autóbuszjárattal kapcsolatban problémát a Kossuth L. utcától nyugatra élők
jeleztek. A Kossuth L. utcától K-felé eső lakók elégedettek és kérik, hogy továbbra is
tartsák fenn a járatokat.
Szőnyben a növényvédős bolt melletti családi ház utcafrontján a tetőről egy rozsdás
csatorna darab lóg, - balesetveszélyes. Fel kell hívni a tulajdonos figyelmét a
javíttatására, eltávolíttatására.
Molnár úr is említést tett egy elhanyagolt területről (Csinger féle terület). Javasolja,
hogy ezt az ingatlant a város vásárolja meg.

Zatykó János:  A Kossuth L. utcát a Magyar Állam valószínűleg nem újítja fel. Az 1.
sz. főút felújítására sor kerül Szőny-Vásártér – MOL városrész – sorompó területen.
Ahol a csatornával gond van, az utat megerősítik, majd a sorompóig új útburkolatot
alakítanak ki.
Állami beruházásban a 13-as út 4,3 km hosszban a körforgalomtól a csémi vasúti
átjáróig útburkolat erősítést kap az úttest.
A 3-as járat útvonalának egy részén kedvező véleményeket hallottak, egy részen
pedig negatívokat. Ezt a két véleményt kell szinkronba hozni.

Dr. Konczer Erik: Az Ipari Park eseti bizottság ülésén szó volt a bölcsődék és óvodák
helyzetéről. Érdeklődtek továbbá a beruházásokról. A csomópont kérdésében nem
tudtak információt adni. Kérték, hogy Komárom város határában nagyobb
információs táblákat helyezzenek el arra vonatkozóan, hogy merre kell közlekedni az
Ipari Parkhoz.
Nagy gondot jelent, hogy a vasúti sorompó esetenként nagyon sokáig zárva van.
A Rákóczi rakpartot egyirányúsították. Kérték megvizsgálni annak lehetőségét, hogy
az egyirányúsítás a műszakváltásokkor megforduljon. Így a belváros forgalmát
jelentősen csökkenteni lehetne.
Reményét fejezi ki, hogy utolsó előtti alkalommal kapják meg a képviselők papír
alapon a testületi előterjesztéseket.
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Zatykó János:  Minden jel arra mutat, hogy NIV Zrt. 2008. június 20-al a
közbeszerzési eljárásra irányuló szándékát benyújtja. A NIV Zrt. jelezte, hogy ebben
az évben hozzáfoghatnak az elkerülő út építésének megkezdéséhez.

Dr. Várnai Tibor: Komárom területén a Komáromi Napok ideje alatt a fák alatt
hatalmas volt a gaz. Ugyanez a probléma a családi házas övezetekben is. Ebben az
esetben a lakók feladata a fű nyírása az úttestig.
Több helyen is tapasztalta, hogy a fák gallyait nem vágják le, hanem eltávolítják azok
kérgét, és bejelentik, hogy a fa kiszáradt.
A nyárfákat folyamatosan eltávolítják, de a fakivágás nem áll egyenes arányban
azzal, amennyit telepítenek. Nem biztos, hogy minden nyárfát el kell távolítani.

Több napirend nincs, Zatykó János polgármester a részvételt megköszöni, az ülést
berekeszti.

Kmf.

Dr. Szöllősy Ferenc Zatykó János
címzetes főjegyző polgármester


